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Naš zračni prostorNaš zračni prostor
Zadnje čase se pogosto oziramo v nebo. Radi opazujemo zračni 
promet in ostalo dogajanje na nebu, zlasti večerno. Prenekate-
ro razgreto in vroče popoldne pa je z neba grozilo tudi z neurji 
in točo. Takrat smo se vsi s strahom ozirali v nebo. K sreči hujših 
padavin s točo večina predelov naše občine, vsaj za zdaj, ni bila 
deležna.
Posebej pestro pa je bilo v našem zračnem prostoru na tretjo 
junijsko nedeljo, ko sta se v naši občini odvijali dve veliki prire-
ditvi. Televizijske kamere so iz helikopterja spremljale karavano 
zadnje etape letošnje kolesarske dirke Po Sloveniji, ki je vstopila 
v našo občino v Višnji Gori in nato skozi Ivančno Gorico nada-
ljevala mimo Šentvida. Istočasno pa je v Šentvidu potekal tradi-
cionalni Tabor slovenskih pevskih zborov. Tu so bile televizijske 
kamere sicer samo na prizorišču prireditve, v zraku pa kar nekaj 
brezpilotnih letalnikov.
Veliko medijske pozornosti je torej namenjene tudi dogajanju 
v naši občini. Veseli smo, da ne zaradi kakšnih nesreč in drugih 
neprijetnosti. Kaj vse se je še zanimivega dogajalo »na občin-
skih tleh« pa si lahko preberete tudi v tokratni številki Klasja. 
Pred dopusti pa vas še enkrat obiščemo.

Matej Šteh, urednik
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Ob prazniku občine podelili priznanja in nagrade zaslužnim 
posameznikom in organizacijam
V petek, 27. maja, je na prireditvenem prostoru pri kulturnem domu v Ivančni Gorici potekala osrednja slovesnost ob Prazniku Občine Ivančna 
Gorica s podelitvijo priznanj in nagrad za leto 2022. Številni gostje, občanke in občani so prisluhnili bogatemu kulturnemu programu, se spo-
mnili skupnih občinskih dosežkov in načrtov v prihodnje ter čestitali letošnjim občinskim nagrajencem.

Občina Ivančna Gorica si je za pra-
znik izbrala 29. maj, to je dan, ko 
se Jurčičevi rojaki spominjamo 
nastopa pisatelja Josipa Jurčiča za 
urednika časnika Slovenski narod. 
Osrednji govorec ob prazniku žu-
pan Dušan Strnad je v uvodu zaželel 
dobrodošlico vsem prisotnim, ki so 
se po dveletni prekinitvi spet zbrali 
ob praznovanju občine ter se obe-
nem zahvalil vsem tistim, ki so od-
govorno in vestno izvajali svoje po-
slanstvo v času trajanja epidemije. 
Naj si bo to na področju zdravstva, 
civilne zaščite, prostovoljstva, šo-
lah, vrtcih in drugih organizacijah. 
V nadaljevanju je povedal, da se 
je od lanskega občinskega praznika 
do danes v občini veliko zgodilo. 
»Na Muljavi smo slovesno zaključili 
praznovanje vseslovenskega Jurči-
čevega leta, v jeseni je svoja vrata 
odprl projekt Hiša kranjske čebele 
– Apilab v Višnji Gori, ki presega ob-
činske in državne meje, prav tako je 
z novim šolskim letom začela delo-
vati nova samostojna osnovna šola 
v Zagradcu. V občini smo bogatejši 
za kolesarsko povezavo med Stič-
no in Muljavo, na novo je urejena 
prometna ureditev z avtobusnim 
postajališčem pri Vzgojno-izobraže-
valnem centru, Korinj je z novim ga-
silskim domom, kulturno dvorano 
in športnim igriščem dobil nov več-
namenski prostor v kraju. Z velikim 
veseljem pa vsi skupaj spremljamo 
gradnjo novega osem oddelčnega 
vrtca v Šentvidu pri Stični.«
Kot največje cestno gradbišče je 
omenil ivanško zahodno obvozni-
co, ki bo skupaj z gradnjo nadvoza 
omogočila hitrejši in bolj varen do-
stop do avtoceste. Omenil je še šte-
vilne prenovljene odseke lokalnih 
cest in podpisane sporazume o pre-
novi ceste od Zagradca do Ambrusa 
in ureditev krožišča na Gabrovčcu 
pri Krki. Vseskozi po občini poteka-
jo gradnje in obnove komunalne in-
frastrukture. V teku je tudi prenova 
zdravstvenega doma v Ivančni Gori-
ci, namestitev 13-ih defibrilatorjev 
po občini, položen temeljni kamen 
za novo otroško bolnico v Šentvidu 
in pridobljeni gradbeni dovoljenji 

za športni park pri šolskem centru 
in Kulturno upravni center v Ivančni 
Gorici.
Po besedah župana se uspešno 
delo vidi tudi navzven, saj je občina 
Ivančna Gorica v teh dneh prejela 
naziv Prostovoljstvo prijazna občina 
2022, ki dopolnjuje prejeti priznanji 
Čebelam najbolj prijazna občina in 
Branju prijazna občina. »Skupaj s 
prejetim zlatim certifikatom ISSO za 
razvojno odličnost vsa ta priznanja 
lepo zaokrožijo zgodbo o naši obči-
ni in o ljudeh, ki živimo in delamo 
v njej,« je še povedal Strnad. Svoj 
nagovor je sklenil z zahvalo vsem 
sodelujočim pri izvedbi prireditve 
in čestital letošnjim dobitnikom 
nagrad. »Čestitam vsem ob občin-
skem prazniku. Naj bo praznovanje 
prijetno in domače.« 

Letošnji občinski nagrajenci
Ob Prazniku občine Ivančna Gorica 
se že tradicionalno podelijo tudi 
priznanja in nagrade zaslužnim 
posameznikom in organizacijam 
iz občine Ivančna Gorica. Najvišje 
priznanje ČASTNI OBČAN Občine 
Ivančna Gorica je iz rok župana Du-
šana Strnada, podžupana Tomaža 
Smoleta in podžupanje Martine 
Hrovat prejela upokojena ravna-
teljica Srednje šole Josipa Jurčiča 
Ivančna Gorica in občinska svetnica 
prof. MILENA VRENČUR. Priznanje 
je prejela za izjemne in trajne do-
sežke na pedagoškem in izobraže-
valnem področju na lokalni, državni 
in mednarodni ravni ter za izjemen 
doprinos pri spodbujanju skrbi za 
starejše in razvoju medgeneracij-
skega sodelovanja.  
Med letošnjimi prejemniki je tudi 
KNJIŽNICA IVANČNA GORICA, ki 
je za uspešno delovanje in izvaja-
nje projektov, ki spodbujajo širitev 
bralne kulture in literarno ustvar-
janje ter trajno ohranjajo literarno 
in domoznansko gradivo občine 
Ivančna Gorica prejela nagrado 
ZLATI GRB občine.
Nagradi JOSIPA JURČIČA sta šli v 
roke ALOJZA MARKOVIČA za pre-
dano in uspešno prostovoljno delo 
na področju vzgoje in preventive v 
cestnem prometu ter RENATI LA-

ZNIK za predano in uspešno prosto-
voljno delo na kulturnem področju 
in v prostovoljskih organizacijah v 
občini in širše.
Podjetje CUKARCA d. o. o., z no-
vim turističnim produktom v obči-
ni – Doživljajski Park Cukarca, je za 
trajne dosežke na področju pod-
jetništva, ki pomembno prispeva-
jo k razvoju turistične, športne in 
kulturne ponudbe občine Ivančna 
Gorica prejelo Plaketo Antona Tom-
šiča.
V sklopu prireditve sta bili podeljeni 
še priznanji Javne agencije Republi-
ke Slovenije za varnost prometa in 
sicer je bronasti znak AVP za prispe-
vek k večji varnosti v prometu pre-
jel Silvo Praznik, zlati znak AVP pa 
je bil podeljen Janezu Radošu. Pri-
znanje sta prejela na predlog Sveta 
za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Ivančna Gorica.
Poleg vsakoletnih nastopajočih ob 
prazniku občine Godbe Stična so 
kulturni del prireditve obogatili še 
učenci OŠ Zagradec, PŠ Krka in PŠ 
Ambrus z odlomkom iz avtorske 
spevoigre Mehurček, Plesni par 
Srednje šole Josipa Jurčiča Ivančna 
Gorica, Orkester Kozmijan, Pevci in 
godci ljudskih pesmi Studenček in 
posebna gostja večera pevka Nuša 
Derenda. Skozi prireditev je nav-
zoče popeljal radijski voditelj Jure 
Sešek.

Gašper Stopar

Ko l o fo n Prispevke za naslednjo številko sprejemamo do 10. julija.

Klasje - Glasilo prebivalcev občine Ivančna Gorica; Ustanovitelj časopisa: Občinski svet Občine Ivančna Gorica; Sedež uredništva: Cesta II. grupe odredov 17, 1295 Ivančna Gorica, telefon: 
781 21 30, faks: 781 21 31, e-pošta: klasje.casopis@siol.net, spletna stran: www.klasje.net; Uredniški odbor: Matej Šteh - glavni in odgovorni urednik, Simon Bregar, Magdalena Butkovič, Ire-
na Goršič, Leon Mirtič, Franc Fritz Murgelj, Dušan Štepec; Jezikovni pregled: Mateja D. Murgelj; Oblikovna zasnova: Robert Kuhar; Priprava za tisk: AMSET, d. o. o.; Tisk: Tiskarsko središče d.o.o.,  
Časopis KLASJE izhaja v 6.500 izvodih mesečno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.
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Letošnji občinski nagrajenci

Cukarca d. o. o. – Plaketa 
Antona Tomšiča
Ustanovitelja podjetja Cukarca d. 
o. o sta uspešna lokalna podjetni-
ka Mitja Poljšak in Robert Slana, ki 
sta tudi idejni vodji adrenalinske-
ga parka Cukarca. Ta je svoja vrata 
odprl lansko jesen in v razmeroma 
kratkem času privabil obiskovalce 
iz vseh koncev Slovenije. Celotna 
ekipa, ki je sodelovala pri zagonu 
novega produkta na področju do-
življajskega turizma, je v projekt 
vložila veliko svojega časa in znanja. 
Projekt je bil uspešno podprt tudi v 
okviru razpisa LAS STIK, na katerem 
je pridobil sofinancerska sredstva 
programa Leader za operacijo z na-
zivom »Gozdna doživljajska učna 
pot s plezalno steno«.
Novoustanovljeni Park Cukarca 
sestavljajo adrenalinski park, kole-
sarski park in učna gozdna pot, ple-
zalne stene in je obogatil turistično, 
športno in kulturno ponudbo obči-
ne Ivančna Gorica. Predstavlja odli-
čen primer povezave podjetništva 
z lokalno skupnostjo in črpanjem 
evropskih sredstev. V Parku Cukar-
ca vsak obiskovalec najde doživetje, 
zaradi katerega mu bo park ostal v 
prijetnem in trajnem spominu. 

Renata Laznik – Nagrada 
Josipa Jurčiča
Gospa Renata Laznik se v kulturnem 
in družbenem življenju naše občine 
zapisuje kot dolgoletna uspešna 
in požrtvovalna prostovoljka. Leta 
2006 je bila pobudnica ustanovitve 
skupine Pevci in godci ljudskih pe-
smi Studenček, ki deluje pod okri-
ljem Kulturnega društva Ivančna 
Gorica. S svojimi pevci in godci raz-
veseljuje publiko v domači občini in 
širom po Sloveniji, saj so gostovali 
že v številnih krajih, po društvih in 
domovih za starejše občane. Tako z 
dobro energijo, ki jo nosijo pevci in 
godci v sebi, širijo tudi prepoznav-
nost naše občine. 
Aktivna je bila tudi v krajevni orga-
nizaciji Rdečega križa. Od leta 2016 
je članica sveta Območne izpostave 
Javnega sklada RS za kulturne de-
javnosti, njeno delo pa seže vse do 

dela prostovoljke v Kliničnem cen-
tru Ljubljana in na Onkološki klini-
ki. Več mandatov je tudi podpred-
sednica Invalidskega društva ILCO 
Ljubljana. Gospa Renata je vedno 
na razpolago za pomoč tistim, ki jo 
potrebujejo.  

Alojz Markovič – Nagrada 
Josipa Jurčiča

Alojz Markovič se je po končani 
poklicni šoli leta 1975 zaposlil v 
nekdanjem transportnem podjetju 
Avtoprevoz Ivančna Gorica, naj-
prej kot avtomehanik, kasneje kot 
prometni tehnik, upokojitev pa je 
dočakal kot tehnik kontrolor v pod-
jetju za tehnične preglede vozil. Že 
ob svoji zaposlitvi se je tudi včlanil v 
stanovsko organizacijo - Združenje 
šoferjev in avtomehanikov Ivanč-
na Gorica. Kljub obveznostim se je 
aktivno vključil v prostovoljno delo, 
še posebej pri preventivi in vzgoji v 
cestnem prometu. 
Več mandatov je član Sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prome-
tu Občine Ivančna Gorica, kjer svoje 
dolgoletne izkušnje koristno porabi 
pri aktivnostih za večjo varnost na 
cestah v občini Ivančna Gorica in 
k boljši vozniški kulturi naših ob-
čanov. S številnimi preventivnimi 
akcijami ozaveščanja, ki jih izvaja 
v okviru Združenja šoferjev in av-
tomehanikov Ivančna Gorica, po-
membno prispeva k družbenemu 
razvoju občine Ivančna Gorica, zla-
sti na področju vzgoje in preventive 
v cestnem prometu.

Knjižnica Ivančna Gorica 
– Zlati grb občine Ivančna 
Gorica

Knjižnica Ivančna Gorica deluje kot 
enota Mestne knjižnice Grosuplje 
od leta 1998 dalje. Ves čas delova-
nja se kot del javne mreže knjižnic 
aktivno vključuje v družbeno življe-
nje občine Ivančna Gorica, tako v 
okviru svoje redne dejavnosti kot 

s številnimi projekti in dogodki, ki 
močno presegajo osnovne naloge 
in poslanstvo knjižnice. Pod okri-
ljem knjižnice so nastali številni 
projekti, kot so Mini knjižni festi-
val, Zeleni bralček, obeleževanje 
praznikov Noč knjige in svetovni 
dan knjige, predstavitve knjižnih in 
drugih del lokalnih ustvarjalcev in 
še bi lahko naštevali. Knjižnica ima 
tudi posebno skrb za ohranjanje in 
širjenje domoznanskega gradiva, 
spodbuja delovanje bralnega kluba 
in z natečaji in drugimi akcijami po-
membno prispeva k širjenju bralne 
kulture pri vseh generacijah občank 
in občanov. Tudi vseslovensko leto 
Josipa Jurčiča je imelo pomemben 
pečat Knjižnice Ivančna Gorica, ki 
skrbno čuva in posreduje literarno 
zapuščino Jurčiča in tudi drugih na-
ših literatov. In seveda – tudi po za-
slugi knjižnice in njenih zaposlenih 
je občina Ivančna Gorica proglaše-
na za Branju prijazno občino. 

Milena Vrenčur – Naziv 
častna občanka
Gospa Milena Vrenčur je vso svojo 
življenjsko pot in poklicno karie-
ro delala in ustvarjala v domačem 
kraju, kjer je preživela mladost, za-
ključila stiško gimnazijo, službovala 
in ravnateljevala ter se tudi upoko-
jila. Vsako od življenjskih obdobij ji 
je prineslo nove izzive in vedno je v 
svojem delu prepoznala poslanstvo 
in zadovoljstvo. 
Kot srednješolska profesorica zgo-
dovine in geografije je znala pouk 
aktualizirati in motivirati učence in 
dijake v številnih dejavnostih. No-
vosti, ki so bogatile proces izobra-
ževanja, so bile zlasti uspešne tudi 
v času, ko je postala ravnateljica 
Srednje šole Josipa Jurčiča Ivančna 
Gorica. Srednja šola je na tradiciji 

nekdanje stiške gimnazije utrjevala 
in širila sloves uspešne gimnazije 
in drugih programov srednjega izo-
braževanja. V času ravnateljevanja 

je uspešno delovala tudi v okviru 
Društva Ravnatelj, v Združenju šol 
Slovenije in Skupnosti gimnazij Slo-
venije, zaslužna je tudi za povezo-
vanje s šolami v pobrateni občini 
Hirschaid.
Po upokojitvi leta 2003 se je podala 
novim izzivom naproti. V Društvu 

upokojencev Ivančna Gorica je zla-
sti aktivna pri organizaciji in izva-
janju strokovnih ekskurzij. Že tretji 
mandat je aktivna tudi kot članica 
občinskega sveta, kjer zelo uspe-
šno vodi Svet župana za starosti 
prijazno občino in tako na različne 
načine spodbuja lokalno skupnost 
za zagotavljanje pogojev za življe-
nje v tretjem življenjskem obdobju 
in medgeneracijsko sodelovanje. 
Tako na pobudo Sveta vsako leto 
poteka tradicionalna prireditev Vsi 
smo ena generacija, pa vsakoletni 
natečaj za novoletne voščilnice, ki 
jih prejemajo starostniki in projekt 
brezplačnih prevozov za starostnike 
Prostofer, v okviru katerega števil-
ni prostovoljci pomagajo starejšim 
občanom in občankam. Tudi zaradi 
takšnih osebnosti, kot je gospa Mi-
lena Vrenčur, je življenje v občini 
Ivančna Gorica takšno, kot veleva 
občinski slogan – Prijetno in doma-
če.  

Pripravil Matej Šteh

Priznanji Agencije za 
varnost v prometu
Ob letošnjem občinskem prazniku sta bili podeljeni tudi priznanji Agen-
cije za varnost v prometu, ki sta bili podeljeni na predlog Sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Ivančna Gorica.
Zaradi odsotnosti predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Ivančna Gorica Marjana Balanta, sta priznanji podelila 
član SPV Ivančna Gorica Alojz Markovič in župan Dušan Strnad.

Silvo Praznik - Bronasti znak AVP
Silvo Praznik ima kot aktiven član lokalne skupnosti – je občinski sve-
tnik in predsednik Sveta Krajevne skupnosti Šentvid pri Stični – izredne 
zasluge na področju prometne varnosti. Aktivno sodeluje pri urejanju 
obstoječe cestne infrastrukture in pri novogradnjah. Je aktiven pobu-
dnik, podpornik in pomočnik pri izvedbi aktivnosti, ki pripomorejo k 
izboljšanju pogojev za najbolj ranljive skupine udeležencev v prometu. 
Aktivno sodeluje z občinskim Svetom za vzgojo in preventivo v cestnem 
prometu in kljub službenim obveznostim poklicnega voznika vedno pri-
skoči na pomoč z nasveti in sodelovanjem v preventivnih akcijah. 

Janez Radoš – Zlati znak AVP
Janez Radoš več let uspešno vodi v občinski upravi Občine Ivančna Go-
rica področje infrastrukture,  kamor sodi urejanje prometa, vzdrževa-
nje obstoječe prometne infrastruktur in novogradnje. Svoje sodelavce 
spodbuja k aktivnemu iskanju rešitev in izvedbe prometno-varnostnih 
izboljšav s poudarkom na šolskih poteh. Spodbuja in podpira vse aktiv-
nosti, ki pripomorejo k ozaveščanju s področja prometne preventive. 
Svoje dolgoletne izkušnje in pridobljeno znanje pa uspešno posreduje 
in predaja svojim sodelavcem. 
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V Dobu novo otroško igrišče
V Dobu pri Šentvidu so se v četrtek, 2. junija, nove pridobitve v kraju razveselili pred-
vsem najmlajši, saj je Občina Ivančna Gorica na večnamenskem športnem igrišču za 
gasilskim domom v uporabo predala novo javno otroško igrišče. S postavitvijo igrišča 
je otrokom omogočeno kakovostno preživljanje prostega časa. 
Novo otroško igrišče obsega kom-
binirano igralo s plezali in toboga-
nom, trojno gugalnico in urbano 
opremo, kot so klopi in koši. Igralna 
površina je postavljena na varno-
stno gumirano podlago, ki omo-
goča najmlajšim varno in prijetno 
igro. 
Že po udeležbi in pričakovanju naj-
mlajših na prireditvi je bilo vide-
ti, da je to prava naložba Občine 
Ivančna Gorica, ki bo zagotovo do-
bro obiskana, je ob odprtju povedal 
župan Dušan Strnad. V nadaljeva-
nju je prisotne seznanil še z nekate-
rimi aktualnimi projekti, predvsem 
na področju predšolske in osnovno-
šolske vzgoje ter se zahvalil vsem, ki 
se trudijo za razvoj naselij v celotni 
krajevni skupnosti. 
Zbrane sta nagovorila občinski sve-
tnik in krajan Doba Janez Mežan - v 
imenu občinskega sveta, ter pred-
sednik Krajevne skupnosti Dob pri 
Šentvidu Andrej Pušljar. Slednja sta 
se za realizacijo projekta postavitve 
otroškega igrišča zahvalila občin-

skemu svetu, občinski uslužbenki 
Rozaliji Smrekar, ki je bdela nad 
projektom in županu Dušanu Strna-
du, ki vedno rad prisluhne projek-
tom za najmlajše. Pušljar je še po-
vedal, da bodo za novo pridobitev v 
kraju lepo skrbeli, igrišče pa bo slu-
žilo otrokom in njihovim družinam. 
Prireditev v Dobu so z recitacijami 

in glasbenimi vložki popestril naj-
mlajši in člani Moškega pevskega 
zbora Dob. Prireditev, v organizaciji 
Občine Ivančna Gorica, KS Dob, KŠD 
Dob in PGD Dob, je povezovala Me-
lita Hočevar Bregar.

Gašper Stopar

Na Korinju v uporabo 
predali novo kulturno 
dvorano
V soboto, 21. maja, je bilo na Korinju še posebej ve-
selo, saj so v uporabo predali novo kulturno dvorano, 
ki je svoj prostor dobila v novo zgrajenem gasilskem 
domu. Svečanega odprtja so se poleg številnih kraja-
nov in gostov udeležili še župan Dušan Strnad, podž-
upanja Martina Hrovat in direktorica občinske uprave 
dr. Andrejka Miše Glavič. 

Krajanom Malega in Velikega Korinja ter Lazov nad Krko nova pri-
dobitev izjemno veliko pomeni, saj pred tem niso imeli prostora za 
srečevanje in druženja na dogodkih v kraju. Ob izgradnji novega 
gasilskega doma in večnamenskega športnega igrišča pred domom 
se je načrtovala tudi gradnja kulturne dvorane. Ta del investicije 
je potekal pod okriljem Občine Ivančna Gorica, ki je v celoti opre-
mila prostor dvorane z elementi, ki jih sodobna kulturna dvorana 
danes mora imeti. To so akustične obloge sten in stropa, zložljivi 
montažni oder s stopnicami, konferenčne mize in stoli, pohištvena 
oprema, ozvočenje, osvetlitev, prezračevanje, akustični zastor na 
vodilu in večnamenski računalnik. Po besedah župana Dušana Str-
nada je želja vseh, da bi se v prostorih namenjeni kulturni in drugim 
dejavnostim kar najbolje počutili, tako organizatorji dogodkov kot 
obiskovalci. Ob odprtju je še poudaril, da je najlepše ob zaključku 
projekta videti, da so krajani in uporabniki z novimi pridobitvami 
zadovoljni. Vsem zaslužnim za novo pridobitev se je zahvalil ter za-
želel, naj dvorano imajo za svojo, jo čuvajo in ji dajo življenje. 
Zbrane je v imenu gasilcev in kulturnikov nagovorila tudi podpred-
sednica Kulturnega društva Korinj Katarina Nose, ki je povedala, 
da bo nova kulturna dvorana namenjena kulturnikom, gasilcem, 
športnikom in tudi vsem krajanom. Povedala je, da letno organizi-
rajo več dogodkov, namenjenih predvsem najmlajšim, od otroških 
delavnic, delavnic kvačkanja in ročnih del, gasilskih delavnic do Mi-
klavževanja. 
Uradnemu delu, ki so ga popestrili tudi najmlajši krajani Korinja, je 
sledil ogled gledališke predstave »Daj obleci se že enkrat!« v izvedbi 
Gledališča Vidovo, ki deluje pod okriljem Kulturnega društva Vido-
vo Šentvid pri Stični. Smeha in dobre volje ta večer res ni manjkalo. 

Gašper Stopar

Odprt prenovljen odsek ceste  
na Obolno
S slovesnim prerezom traku so župan Dušan Strnad, predsednik Sveta Krajevne sku-
pnosti Metnaj Aleš Janežič, direktor podjetja Komunalne gradnje d. o. o. Viktor Do-
linšek ter krajana Anton Grčman in Franc Berčon v uporabo predali skoraj dva kilo-
metra prenovljenega odseka ceste proti Obolnem.
Prenovljeni odsek ceste, ki pelje 
proti najvišje ležečemu naselju v 
občini, po besedah župana Dušana 
Strnada pomembno prispeva k iz-
boljšanju stanja cest v Krajevni sku-
pnosti Metnaj. Metnajska krajevna 
skupnosti je sicer največja krajevna 
skupnosti v občini Ivančna Gorica 
po površini in med najmanjšimi po 
številu prebivalcev. Glede na povr-
šino je temu primerno tudi veliko 
število potreb krajanov po boljših 
in normalnih pogojih za življenje, 
kot so urejene cestne povezave, 
vodovod, optično omrežje in dru-
go. Vse to se po besedah župana iz 
leta v leto izboljšuje. Kot je povedal, 
bo naslednji večji projekt Občine 
Ivančna Gorica začetek izgradnje 
vodovoda med Osredkom nad Stič-
no in Obolnim.
V nadaljevanju sta se tako župan 
Dušan Strnad kot direktor izvajal-
skega podjetja Viktor Dolinšek za-
hvalila krajanom za potrpežljivost 

v času gradnje. Vsem uporabnikom 
ceste sta še zaželela varno uporabo 
in prijetno vožnjo.
V imenu KS Metnaj sta prisotne 
krajane, predstavnike občinskega 
sveta in ostale goste nagovorila še 
predsednik Aleš Janežič in krajan 

Franc Berčon ter se zahvalila vod-
stvu občine za pridobitev, ki je za 
prebivalce tega dela občine zelo 
pomembna. Predsednik Sveta KS 
Metnaj je ob tem še dodal: »Po-
dobno kot je bila pred več deset leti 
velika razlika med makadamom in 
prvim asfaltom, zdaj vidimo razliko 
med starim delom ceste in novo-
zgrajenim odsekom, tako da krajani 
KS Metnaj komaj čakamo nadaljnjih 
prenov. Zavedamo se vseh izzivov, 
ki jih projekt prenove ceste prinese, 
naj bo to s soglasji, odmerami, pro-
jekti, izvajalci in nenazadnje s finan-
ciranjem. Samo s skupnimi močmi 
in sodelovanjem bomo uspeli«.
Otvoritveno slovesnost je na har-
moniki popestril Žan Janežič, z oku-
snimi dobrotami pa je na idilični 
točki posestva Čebelarstva Rogelj 
poskrbela ekipa Kmečkega turizma 
Obolno.

Gašper Stopar
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Na gasilski skupščini podeljena tudi  
odlikovanja in priznanja Civilne zaščite
Maja je v prostorih Gasilskega centra v Stični svojo 25. redno 
skupščino pripravila Gasilska zveza Ivančna Gorica. Med pri-
sotnimi gosti na skupščini so bili poveljnik Gasilske zveze Slo-
venije Franci Petek, podpoveljnik Zvonko Glažar, član gasilske 
regije Ljubljana II. Janez Puželj, poveljnik CZ občine Ivančna 
Gorica Jože Kozinc in župan Dušan Strnad. Predsednik Gasil-
ske zveze Ivančna Gorica Jure Strmole je na skupščini pred-
stavil obširen Načrt razvoja GZ Ivančna Gorica  in njenih 17 
gasilskih društev do leta 2030 ter program dela gasilske zveze 
za leto 2022. Svoj govor je zaključil z zahvalo: »Naj se ob za-
ključku kratkega pregleda dela GZ v preteklih letih zahvalim 
tudi vsem članom upravnega odbora, sekretariata, poveljstva, 
nadzornega odbora, predsednikom komisij, članom teh komi-
sij za strpno, kvalitetno in konstruktivno delo. Verjamem, da 
bo delo v naših komisijah še naprej tako kvalitetno, kot je bilo 
do sedaj. Posebna zahvala pa naj gre županu Dušanu Strna-
du, občinskemu svetu, štabu CZ in celotni občinski upravi  za 
razumevanje in podporo naše gasilske dejavnosti. Prav tako 
gre zahvala za podporo in dajanje strokovnih usmeritve tudi 
celotnemu štabu GZ Slovenije.«

V sklopu redne letne skupščine so bila nekaterim zaslužnim 
gasilcem podeljena priznanja Ignacija Merharja. Ignacij Mer-
harje bil prvi, ki je v slovenskem gasilstvu uporabil slovenski 
jezik in uveljavil gasilski pozdrav »Na pomoč!« Na Predlog GZ 
Ivančna Gorica so odlikovanje prejeli Marija Novak, članica 
PGD Kriška vas, Jože Novak, član PGD Korinj, Matjaž Bavdež, 
član PGD Šentvid pri Stični in Jože Gros, član PGD Višnja Gora.
Ob tej priložnosti so bila podeljena na predlog štaba CZ Ivanč-
na Gorica tudi priznanja Civilne zaščite Republike Slovenije 
na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami. 
Bronasti znak CZ se podeljuje posameznikom, skupinam in 
organizacijam za požrtvovalno in uspešno opravljanje nalog 
zaščite, reševanja in pomoči. Priznanje so prejeli Neža Strmo-
le (predlagatelj GZS Slovenije) ter Matej Šteh in Gašper Stopar 
iz občinske uprave Občine Ivančna Gorica. Tik pred epidemi-

jo sta bronasti znak CZ na regijski prireditvi v Moravčah leta 
2019 prejela še Jure Strmole in Marjan Balant.
Srebrni znak CZ se podeljuje posameznikom, skupinam in 
organizacijam za posebne zasluge in izjemen prispevek pri 

razvijanju in krepitvi varnosti pred naravnimi in drugimi ne-
srečami, izjemne dosežke pri zaščiti in reševanju ljudi, živali, 
premoženja, kulturne dediščine ter varovanju okolja ob na-
ravnih in drugih nesrečah ter za izume in inovacije, s katerimi 
je bil dosežen pomemben napredek pri razvijanju in krepitvi 
pripravljenosti za zaščito, reševanje in pomoč. Priznanje sta 
podelila županu Dušanu Strnadu poveljnika GZS Petek in po-
veljnika CZ Ivančna Gorica Kozinc.
Zlati znak CZ se podeljuje posameznikom, skupinam in orga-
nizacijam za dolgoletno uspešno delo pri razvijanju in krepi-
tvi organiziranosti, usposobljenosti in pripravljenosti Civilne 
zaščite ter drugih sil za zaščito, reševanje in pomoč, za po-
membne dosežke pri razvojnem in raziskovalnem delu, ki je 
pomembno za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami, 
hrabra dejanja ter druge izjemne dosežke pri zaščiti in reševa-
nju ljudi, živali, premoženja, kulturne dediščine ter varovanja 
okolja ob naravnih in drugih nesrečah. Zlati znak CZ je prejela 
Tatjana Markelj, vodja Pisarne župana in strokovna sodelavka 
na področju CZ Ivančna Gorica.

Gašper Stopar

Občina

Ob krajevnem prazniku v uporabo predali prenovljeno dvorano 
kulturnega doma v Šentvidu pri Stični
V torek 14. junija, na predvečer praznika farnega zavetnika sv. Vida in krajevnega praznika, sta Silvo Praznik, predsednik Sveta KS Šentvid pri Stični in župan 
Dušan Strnad s simboličnim odkritjem spominske table na pročelju kulturnega doma v uporabo predala prenovljeno kulturno dvorano. 
Prenova Kulturnega doma Šentvid 
pri Stični se je izvajala med letoma 
2019 in 2021 s celovito energetsko 
sanacijo zunanjosti in notranjosti 
dvorane, ki danes ustreza vsem 
sodobnim standardom. Prenova 
notranjosti je zajemala obnovo 
vseh prostorov, od dvorane, balko-
na, odra, do prostorov v zaodrju, 

namestitev akustičnih oblog in po-
trebne avdio vizualne opreme za 
profesionalno izvajanje kulturnih in 
umetniških programov. 
Župan Dušan Strnad je krajankam 
in krajanom ter ostalim prisotnim 
gostom povedal, da je prepričan, 
da bodo Šentvidčani znali lepo 
skrbeti za nov sodobno prenovljen 

hram kulture, ga sposobni napolniti 
z dogodki in tako nadaljevali začeto 
delo naših prednikov iz leta 1926, 
ko je bil dom zgrajen. Prav Šentvid 
je po besedah župana ena od zibelk 
slovenske kulture, še posebej pa 
zborovskega petja z več kot 50-le-
tno zgodovino.
Kot je povedal predsednik Sveta KS 
Šentvid pri Stični Silvo Praznik, so 
s praznovanjem letošnjega krajev-
nega praznika začeli že z župnijskim 
žegnanjem, nadaljevali s prireditvi-
jo ob krajevnem prazniku, vrhunec 
tedna pa bo 51. izvedba Tabora 
slovenskih pevskih zborov, na špor-
tnem igrišču ob Osnovni šoli Ferda 
Vesela. Praznik je predstavil »inven-
turo« del na območju celotne kra-
jevne skupnosti za pretekli dve leti 
ter za realizacijo številnih investicij 
izrekel zahvalo županu in občinski 
upravi Občine Ivančna Gorica.
Na odru prenovljene dvorane so 
krajevni praznik obogatila domača 
kulturna društva, ki so tudi uporab-

niki prostorov v kulturnem domu; 
Vokalna skupina Šentviški slavčki, 
Moški in Ženski pevski zbor Vidovo 
ter otroška, mladinska in odrasla 
Folklorna skupina Vidovo. Dvorano 
so krasila tudi likovna dela Društva 
likovnikov Ferda Vesela, ki prav 
tako deluje v prostorih kulturnega 
doma. 
Po zaključku prireditve je sledilo 

svečano odkritje spominske table, 
zaključena obnovitvena dela pa je 
blagoslovil župnik Izidor Grošelj, ki 
je ob tem poudaril pomen srečeva-
nja in povezovanja krajanov. Prav 
območje kjer se nahajajo kulturni 
dom, župnijski dom in cerkev je 
osrednje stičišče krajanov. 

Gašper Stopar

Župan Dušan Strnad, prejemnik srebrnega znaka CZ

Marjan Balant in Jure Strmole, prejemnika bronastega znaka CZ

Tatjana Markelj, prejemnica zlatega znaka CZ

Gašper Stopar, prejemnik bronastega znaka CZ

Matej Šteh, prejemnik bronastega znaka CZ

Neža Strmole, prejemnica bronastega znaka CZ
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Zlata maša msgr. Jožeta Kastelica, 
»očeta« ivanške župnije
Na Binkoštno nedeljo, 5. junija, je v cerkvi sv. Jožefa v Ivančni Gorici zlato mašo ob 
50-letnici duhovništva daroval častni občan občine Ivančna Gorica msgr. Jože Kaste-
lic. Somaševanju sta se pridružila pomožni ljubljanski škof dr. Anton Jamnik, upokoje-
ni novomeški škof msgr. Andrej Glavan, številni duhovniki, domači župljani in župljani 
iz župnij v katerih je msgr. Kastelic deloval. Slovesnega dogodka se je udeležil tudi 
župan Dušan Strnad s soprogo. 
Msgr. Jože Kastelic je duhovniško 
posvečenje prejel leta 1972 v lju-
bljanski stolnici, novo mašo pa je 
daroval v Stični. Duhovniška pot 
ga je najprej sedemnajst let vodila 
v različnih oblikah službovanja po 
dolenjskih župnijah. Najprej je bil 
dve leti kaplan v Šentvidu pri Stični 
in pet let v Dobrepolju. Prvo samo-
stojno vodenje župnije je kot žu-
pnik opravljal med leti 1979 – 1986 
na Blokah in Sveti Trojici.  Od tam 
je službovanje nadaljeval tri leta v 
Grosuplju in sosednjem Šmarju-
-Sap. Leta 1989 je prišel v Ivančno 
Gorico s ciljem, da poskrbi za razvoj 
novoustanovljene župnije Ivančna 
Gorica. Dotlej je bila Ivančna Gori-
ca podružnica stiške župnije. Poleg 
gradnje duhovnega občestva se je 
lotil tudi gradnje cerkve, kasneje 
tudi župnijskega pastoralnega sre-
dišča, cerkev svetega Jožefa pa je 
bila posvečena 2. maja 1999. Še 
danes msgr. Jožeta Kastelica imenu-
jemo za t. i. očeta župnije in cerkve-
nega svetišča na hribčku v Ivančni 
Gorici, kjer je bil župnik do upoko-
jitve leta 2010. Danes začeto delo 
msgr. Kastelica zavzeto in odlično 
nadaljuje in dopolnjuje župnik Jurij 
Zadnik. 
Še podrobnejšo duhovniško pot 
msgr. Jožeta Kastelica je v pridigi ori-
sal ljubljanski pomožni škof dr. An-
ton Jamnik, ki se je ob tem dotaknil 
tudi osebnih srečanj z jubilantom, 
saj izhaja iz župnije Dobrepolje, kjer 
je Kastelic deloval kot kaplan. Ob 
zaključku slovesnosti so se jubilan-
tu zahvalili predstavniki domače žu-
pnije in župan Dušan Strnad. Župan 
je v nagovoru povedal, da je imel to 
čast, da je bil msgr. Kastelic njegov 
veroučni učitelj v rojstnem Dobre-

polju in mu je dal jasen zgled, kako 
se pripraviti na življenje. Še posebej 
mu je ostal v spominu, kako je znal 
v težkih časih spodbuditi vernike, 
da so stopili skupaj in pomagali pri 
različnih župnijskih opravilih. Kot je 
še povedal, je ustanovitev župnije 
nekako sovpadala z ustanovitvijo 
nove občine Ivančna Gorica, obe 
ustanovitvi pa sta po županovem 
mnenju pomembno prispevali k 
napredku in razvoju celotne sku-
pnosti. Prav Kastelčev doprinos k 
razvoju in prepoznavnosti naše ob-

čine je bil poglavitni razlog, da mu 
je Občina Ivančna Gorica leta 1999 
za uspešno vodenje gradnje cerkve 
sv. Jožefa in župnije podelila najvišji 
naziv, Častni občan. 
Ob 50 – letnici duhovništva je žu-
pan zlatomašniku msgr. Kastelicu 
izročil spominski kovanec Prijetno 
domače in najnovejšo fotografijo 
cerkve sv. Jožefa v Ivančni Gorici iz 
zraka, v spomin na njegovo rodno 
občino Ivančna Gorica.

Gašper Stopar 

Občina Ivančna Gorica prejemnica 
naziva »Prostovoljstvu prijazna občina«
Občina Ivančna Gorica je ob leto-
šnjem dnevu prostovoljstva po-
novno prejela naziv »PROSTOVOLJ-
STVU PRIJAZNA OBČINA 2022«. 
Priznanje je v imenu občank in 
občanov na slovesni podelitvi v Ka-
mniku prevzel župan Dušan Strnad, 
skupaj z direktorico občinske upra-
ve dr. Andrejko Miše Glavič in stro-
kovno sodelavko iz občinske uprave 
Rozalijo Smrekar.
Na prireditvi so naziv Prostovolj-
stvu prijazna občina ponovno potr-
dili 34-im slovenskim občinam, od 
tega je naziv prvič pridobilo sedem 
slovenskih občin. Slovenska filan-
tropija je ob podelitvi naziva Občini 
Ivančna Gorica zapisala: »Občina 
Ivančna Gorica pridobi naziv Pro-
stovoljstvu prijazna občina 2022 za 
zagotavljanje finančnih sredstev, za 
delovanje prostovoljskih organiza-
cij, za spodbujanje prostovoljstva in 
medgeneracijskega sožitja v okviru 
sprejete strategije za mlade, za iz-

vajanje skupnostnih projektov in 
skrb župana in občinske uprave za 
promocijo prostovoljstva, za pode-
litve priznanj in zahval.«
Ob prejetem nazivu Prostovoljstvu 
prijazne občine se župan Dušan Str-
nad zahvaljuje vsem prostovoljkam, 
prostovoljcem in prostovoljskim 
organizacijam v naši občini ter do-

daja, da je to priznanje predvsem 
priznanje njim. »Vaše prostovoljske 
aktivnosti so bile dragocene tudi v 
času epidemije, ko je potreba po 
medsebojni pomoči sočloveku pri-
šla še posebej do izraza,« še dodaja 
župan.  

Gašper Stopar

V A B I L O
Prireditev 

»Vsi smo ena generacija«
Svet župana za starosti prijazno občino in Občina Ivančna Gorica vabi-
ta vse zainteresirane, kot so društva, javni zavodi in ostale organizaci-
je ali posameznike, da s svojim kulturnim nastopom in predstavitvijo 
svoje dejavnosti na stojnicah sodelujejo na prireditvi »Vsi smo ena 
generacija«, ki bo v petek, 9. septembra 2022, ob 17.30, na ploščadi 
pred občinsko stavbo, na Sokolski ulici 8, v Ivančni Gorici.

Prosimo, da predloge posredujete na elektronski naslov: rozalija.
smrekar@ivancna-gorica.si, najkasneje do 14. 7. 2022. Tema priredi-
tve je medgeneracijsko sodelovanje in povezovanje generacij. Izmed 
vseh prispelih predlogov bo Svet župana za starosti prijazno občino 
oblikoval prireditveni program, kjer bodo zastopane vse generacije. 

Vsem sodelujočim se že vnaprej zahvaljujemo. 

Svet župana za starosti prijazno občino

Obvestilo Upravne enote Grosuplje

Začasno zaprtje Krajevnega 
urada Ivančna Gorica
Upravna enota Grosuplje obvešča, da bo Krajevni urad Ivančna Gorica v 
poletnih mesecih zaradi odsotnosti uslužbenke, ki je zaradi nemotene-
ga zagotavljanja storitev na sedežu upravne enote ne more nadomesti-
ti, začasno zaprt, in sicer v času od 29. 6. 2022 do vključno 15. 7. 2022.
Stranke lahko vse storitve, ki jih sicer zagotavlja krajevni urad, uredijo 
na sedežu Upravne enote v Grosupljem.
Na Krajevnem uradu Ivančna Gorica vodijo postopke za izdajo osebnih 
izkaznic in potnih listin ter potrjevanje podpore volivca, vodijo matični 
register ter izdajajo izpiske, vodijo register stalnega in začasnega pre-
bivalstva. 
Za izdajo vozniškega dovoljenja, gradbenega in uporabnega dovolje-
nja se je potrebno obrniti na Upravno enoto v Grosupljem. Prav tako 
Upravna enota v Grosupljem ureja odobritev pravnih poslov s kmetij-
skimi zemljišči, javnih prireditev ter pravic na področju vojnih invalidov, 
žrtev vojne in vojnih veteranov. Pristojni so tudi za izdajanje enotnih 
dovoljenj za prebivanje in delo tujcem ter odobritev sprejema drža-
vljanstva Republike Slovenije.

Posebno ponudbo lahko izkoristijo vsi novi naročniki A1, ki do 31. 7. 2022 sklenejo novo naročniško razmerje na kateremkoli 
paketu A1 Net + TV. Po izteku 12-mesečnega obdobja promocijske cene se uporabniku prične zaračunavati redna cena 
naročniškega paketa. Popusti se med seboj izključujejo. Programski sklop VOYO je brezplačno vključen v vse pakete A1 Net + TV. 
Za ponudbo veljajo Posebni pogoji A1 fiksnih paketov, posebni pogoji promocije »vsi paketi« ter drugi posebni in splošni pogoji, 
ki so skupaj s cenami ostalih storitev ter pogoji ponovne vezave na voljo na A1.si. Vse cene vključujejo DDV. A1 Slovenija, d. d.

A1.si

A1 Grosuplje
Brvace 1a, Grosuplje
M 040 979 788

Vsi paketi 
A1 Net + TV

19 99 €
na mesec

Prvo leto samo
Hitrosti do 
500 Mb/s
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Dan odprtih vrat ZD Ivančna Gorica

Zdravo živeti in dobro se imeti
Na sončni petek, 3. 6. 2022 je Zdra-
vstveni dom Ivančna Gorica organi-
ziral dan odprtih vrat. Obiskovalci 
so lahko od 9. ure do 17. ure obiska-
li različne stojnice in aktivnosti, ki 
jih izvajamo v zdravstvenem domu. 
Občinski slogan Prijetno, domače 
nas je nagovoril k temi letošnjega 
dogodka: Zdravo živeti in dobro 
se imeti. Zdrav človek, ki se dobro 
počuti domačem okolju, ki mu bo-
lezni ne grenijo življenja, hodi skozi 
življenje z lahkotnim korakom. Tako 
lažje, učinkoviteje, hitreje in  bolj 
kakovostno opravlja vsakodnevne 
dolžnosti. 
Obiskovalci so si lahko ogledali stoj-
nico otroškega dispanzerja z infor-
macijami o preprečevanju strahu 
otrok pred cepljenjem, ginekolo-

škega dispanzerja o varni spolnosti 
in uporabi pripomočkov kot so npr. 
kondom, vložek, tampon. V labora-
toriju so opravljali meritve krvnega 
sladkorja ter v referenčni ambulanti 
meritve krvnega tlaka in gleženjske-
ga indexa. Center za krepitev zdrav-
ja je izvajal meritve telesne sesta-
ve, testiranje telesne zmogljivosti, 
kontrolo čistosti rok. Predstavil je 
zdravstveno izobraževalne delavni-
ce za krepitev duševnega zdravja, 
ter informiral o možnostih pomoči 
pri prenehanju kajenja. Prav tako so 
predstavili, kako doma kontrolirati 
čistost zobkov. Otroci so lahko iz-
delali zobko-rožico in se zabavali na 
športnem poligonu. Predstavili so 
se tudi zunanji sodelavci zdravstve-
nega doma, kot so Društvo diabe-

tikov Ivančna Gorica, Društvo Spo-
minčica, ustni higienik ter podjetja 
z medicinsko-tehničnimi pripomoč-
ki. Dogodek je obiskal in nagovoril 
tudi podžupan Tomaž Smole.
Vreme je bilo ravno pravšnje, vzduš-
je pa čudovito, saj smo po ukinitvi 
ukrepov za preprečevanje širjenja 
COVID-19 prvič lahko organizirali 
dogodek tako, kot pred leti.
Zakaj organizirati dan odprtih vrat? 
Zato, ker smo želeli pokazati, kako 
naše delo poteka. Želeli smo, da 
udeleženci vidijo kaj delamo, kako 
delamo, kdo in zakaj smo tu. Želeli 
smo pokazati, da COVID-19 nič več 
ne vodi naših življenj, ampak da se 
življenje vrača v oblast ljudem, za 
ljudi.
Za izvedbo dogodka se moramo 
zahvaliti direktorju zdravstvenega 

doma Janezu Zupančiču, človeku, 
ki je vedno pripravljen sodelovati in 
podpreti aktivnosti za dobro vseh 

ljudi. Prav tako se za sodelovanje 
zahvaljujemo Občini Ivančna Gori-
ca. 
Želeli bi se zahvaliti tudi vsem, ki ste 
nas obiskali, veseli smo bili vsakega 
izmed vas. Upamo, da ste uspeli do-
biti informacije, ki ste jih iskali. Če 
se vam pojavi še kakšno vprašanje 
o programih, ki jih izvajamo, se obr-
nite na nas in z veseljem vam bomo 
odgovorili. Še naprej nam sledite 
na naši spletni strani in FB strani 
našega Centra za krepitev zdravja, 
tako boste sproti obveščeni o vseh 
novostih in aktivnostih, ki se bodo 
dogajale v zdravstvenem domu. Že-
limo vam vse dobro in se ponovno 
srečamo čez eno leto.

Tadeja Gruden,  
vodja Centra za krepitev zdravja

Preizkusili novo kolesarsko povezavo od Stične do Muljave
Prvi junijski dan smo v občini Ivančna Gorica namenili kolesarjenju in v uporabo predali kolesarsko stezo od Stične do Muljave ter novo prome-
tno ureditev z avtobusnim postajališčem in obračališčem pri Vzgojno – izobraževalnem centru v Ivančni Gorici.  
Okrog sto učencev Osnovne šole 
Stična in ekipa kolesarjev z župa-
nom Dušanom Strnadom na čelu 
je v dopoldanskih urah prekole-
sarila celotno kolesarsko traso od 
Samostana Stična, mimo šolskega 
centra v Ivančni Gorici, do Jurčiče-
ve domačije na Muljavi. Kolesarjem 
so na novo urejenem avtobusnem 
postajališču pripravili bogat pro-
gram otroci Vrtca Ivančna Gorica, 
učenci OŠ Stična in Srednja šola Jo-
sipa Jurčiča Ivančna Gorica. Prisotni 
kolesarji in gostje so vidno uživali v 
programu, v katerem ni manjkalo 
petja, plesa in smeha.
Na krajši slovesnosti sta vse navzo-
če nagovorila ravnatelj OŠ Stična 
Marjan Potokar in župan Dušan 
Strnad. V imenu uporabnikov je Po-
tokar povedal, da so izjemno veseli 
novih pridobitev, zlasti kolesarske 
poti in sodobne nadstrešnice na 
postajališču. Slednja daje dodatno 
varnost tistim, ki se v šolo vozijo z 
avtobusi. Povedal je še, da je pred 
šolo iz dneva v dan tudi več koles, 
kar pomeni, da nove pridobitve že 
kažejo svoj rezultat.
Župan Dušan Strnad je povedal, 
da se je z realizacijo kolesarske 
poti in prometne ureditve pri šol-
skem centru zagotovila varnost za 
vse naše malčke, učence in dijake, 
predvsem pa za njihove starše in 
druge udeležence v prometu. V pri-
hodnjih mesecih, ko bo dokončano 
še krožišče pri »Marofu« in vzpo-
stavljena zahodna obvoznica, bo po 
besedah župana narejen zelo velik 
korak k prometni varnosti (tudi ko-

lesarjev) v samem središču občine. 
V nadaljevanju je župan naznanil, 
da bo vzgojno-izobraževalni center 
dobil tudi prepotreben sodoben 
športni center, ki bo uporabnikom 
ponujal številne športne aktivnosti. 
Ob uspešno zaključenem projektu 

je vsem uporabnikom zaželel čim 
manj nesreč in čim več uporabe 
varno urejenih prometnih površin.
Kolesarska steza in prometna ure-
ditev je bila v uporabo predana s 
simboličnim prerezom traku. Zatem 
pa so kolesarji pot nadaljevali preko 

centra Ivančne Gorice do Muljave. 
Po postanku in okrepčilu na Jurči-
čevi domačiji je sledil kolesarski po-

vratek do Ivančne Gorice. 

Gašper Stopar

Podjetje Kliminstal d. o. o., ki se ukvarja s prezračevanjem in klimatizacijo, v 
svoj kolektiv vabi: 
1. VODJA MONTAŽE PREZRAČEVANJA:
-  organiziranje dela in vodenje skupine zaposlenih 
-  zanesljivo branje projektov/montažnih načrtov
-  priprava izmer za obračun in vodenje dnevnika 
2. MONTER PREZRAČEVANJA NA TERENU: 
-  monter prezračevalnih sistemov
-  zanesljivo branje projektov/montažnih načrtov
3. TEHNOLOG PRIPRAVE DELA (M/Ž):
- priprava dokumentacije in planov za delo v proizvodnji 
- usklajevanje in priprava delovnih nalogov za proizvodnjo v skladu z naro-

čilom kupca
- razpis in naročanje materiala
- izdelava in obdelava načrtov z uporabo Autocad in 3D CAD programov, 

Word in Excel
- sodelovanje s komercialo pri pripravi ponudb, vodenje in sodelovanje pri 

projektih

Kandidatom nudimo zaposlitev za nedoločen čas s 3-mesečnim poskusnim 
delom. 
Od kandidatov pričakujemo srednješolsko izobrazbo (točka 1 in 2) oz. naj-
manj višjo strokovno izobrazbo (točka 3) strojništva/kovinarstva/energetike, 
dobro znanje angleškega jezika in sposobnost dela v timu. Delovne izkušnje 
so zaželene, niso pa obvezne. Pripravljeni smo zaposliti tudi pripravnika. Ob-
vezen je vozniški izpit B kategorije.
Če vas opisano delovno mesto zanima, vas vabimo, da nam pošljete prijavo 
skupaj z življenjepisom na el. naslov: tajnistvo@kliminstal.com ali po pošti: 
Kliminstal d. o. o., Adamičeva 51, 1290 Grosuplje.
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DIGITALNI
BONI

 

041 890-500

Več kot 700 izdelkov!

Vse, kar ste želeli vedeti o digitalnih bonih

Klasjev ekološki kotiček

Sarina omara kot zgled 
in prava usmeritev za 
trajnostni razvoj družbe
Sredi Ivančne Gorice imamo lično »trgovino« z rabljenim tekstilom, 
ki deluje dobro leto dni. Lastnica Tina Perkovič se je lotila zanimivega 
projekta, ki je na podeželju bolj izjema kot pravilo, a je z več vidikov, 
predvsem okoljevarstvenega, zelo pomemben in pohvale vreden. Pre-
poznavnost svoje dejavnosti skuša izboljšati z zanimivimi ustvarjalnimi 
delavnicami in projekti, kar je tudi zelo dobrodošlo. Tako je ob prvi 
obletnici trajnostne trgovine Sarina omara, ki ima rojstni dan 22. aprila, 
torej na Svetovni dan Zemlje, potekala prva ustvarjalna delavnica z na-
slovom »Polepšaj svojo majico«. Delavnico je vodila priznana umetnica 
Damijana Bijek. Obiskovalci so se je udeležili v velikem številu, nastalo 
je tudi precej lepih umetnin. Istočasno je bil obeležen 2. dan v rablje-
nih oblačilih. Otroci so na svoje majice narisali res odlične motive, kar 
spet potrjuje, da je otroška domišljija enostavno brezmejna. Hkrati je 
potekala tudi razstava izdelkov na temo ponovne uporabe, na kateri sta 
se predstavila Vrtec Ivančna Gorica in Hiša otrok Ivančna Gorica. Ker 
pa 23. aprila praznujemo tudi Svetovni dan knjige, so se udeleženci se-
znanili tudi z našo novo Knjigobežnico ali po domače -Sarin knjigokrog. 
SARINA OMARA - PRERASTEM - PRINESEM - Z LJUBEZNIJO NOŠENO 
IZBEREM, ima svoje prostore na Sokolski ulici 12, 1295 Ivančna Gorica 
in je odprta od torka do petka, od 10.00 do 12.00 in 14.00 do 18.00; 
ob sobotah od 9.00 do 12.00.

Simon Bregar 

Po turističnih bonih, katerih ve-
ljavnost se konec meseca izteka, 
ter energetskih bonih, so od sredi-
ne junija na voljo še digitalni boni 
'22, katerih namen je spodbujanje 
digitalne vključenosti. V zvezi z nji-
mi se pojavlja kar nekaj vprašanj. 
Pripravili smo odgovore nanje.
Do digitalnih bonov v vrednosti 
150 evrov so od 15. junija naprej 
upravičeni učenci zadnje triade 
osnovne šole, srednješolci in štu-
denti ter vsi starejši od 55 let. Za-
kaj digitalni boni niso namenjen 
vsem?
Zakon spodbujanja digitalne vklju-
čenosti je nastajal v času pandemi-
je. Cilj zakona je, da noben šolajoči 
se posameznik ne bi bil digitalno 
izključen in mu ne bi bila omogo-
čena pravica do izobraževanja. Zato 
je vključena med ciljne skupine šo-
lajoča se populacija. Digitalni boni 
pripadajo tudi prebivalcem, starim 
55 let ali več, saj naj bi ta skupina 
potrebovala največ spodbud za di-
gitalno vključevanje. Po podatkih 
službe vlade RS za digitalno preo-
brazbo predstavljajo največji izziv 
starejši od 65 let, saj jih tretjina še 
nikoli ni uporabila interneta. Tudi 
pri starejših od 55 let je ta odstotek 
večji od 20 odstotkov.
Se bo digitalni bon ’22, ki bo za-
beležen v informacijskem sistemu 
FURS-a, izkoristil samo za nakup 
računalniške opreme?
Tako je. Izobraževanja bodo za tiste, 
ki so stari 55 let ali več letos brez-
plačna.
Mladi bodo v letu 2022 lahko di-
gitalni bon izkoristili izključno za 
nakup računalniške opreme. Ali je 
res, da bodo lahko tisti, ki so stari 
55 let in več, upravičeni do digital-
nega bona za nakup računalniške 
opreme šele takrat, ko bodo opra-
vili subvencionirano izobraževa-
nje?
Drži, stari 55 let ali več so upraviče-
ni do digitalnega bona ’22 šele, ko 

opravijo neformalno izobraževanje 
s področja digitalnih kompetenc, 
ki je financirano na podlagi javnega 
razpisa (ZSDV).
Ali bodo ponudniki, pri katerih 
bodo lahko upravičenci unovčili di-
gitalni bon za nakup računalniške 
opreme, objavljeni na spletni stra-
ni ali bo vsak specializiran poslovni 
subjekt s sedežem v Sloveniji to 
»promocijo« vodil sam?
Ponudniki ne bodo objavljeni na 
posebni spletni strani. Vsi ponudni-

ki, ki izpolnjujejo pogoje, so avto-
matsko zajeti v informacijski sistem 
FURS-a. Z vidika fizične osebe je tre-
ba opozoriti, da se ponudnik sam 
odloči, ali bo omogočil unovčevanje 
bonov. Je pa tistim ponudnikom, ki 
se odločajo za unovčevanje bonov, 
v interesu, da kupcem to tudi spo-
ročijo.
Kdaj se bodo začela subvencionira-
na izobraževanja za stare 55 let ali 
več ter med katerimi temami bodo 
lahko izbirali posamezniki?

Pričakujemo, da bi se lahko izobra-
ževanja na terenu začela avgusta. 
Vsebine so predpisane in so del 
razpisne dokumentacije. Obsegajo 
izobraževanja, kot so, kako vklopiti 
računalnik za tiste, ki se prej s tem 
še nikoli niso srečali, do varnega 
brskanja po spletu, uporabe elek-
tronske pošte, aplikacij, uporabe 
komunikacijskih digitalnih orodij, 
uporabe kvalificiranega digitalnega 
potrdila, spletnega bančništva, e-
-uprave ...
Bosta lahko denimo dedek in ba-
bica, ki menita, da sta prestara za 
aplikacije in podobno, vnuku po-
darila digitalni bon?
Ne, prenos dobroimetja za digital-
ni bon ni mogoč. Namenjen je nji-
ma, četudi menita, da sta prestara 
za nova znanja. Vsekakor je smisel 
digitalnih bonov, da se tudi starejši 

vključijo v informacijsko družbo. 
Bosta lahko denimo mož in žena, 
ki sta stara 55 let ali več, združila 
bon in si kupila nov prenosni raču-
nalnik?
Združevanje digitalnega bona med 
partnerjema ni mogoče. Letos je 
združevanje digitalnih bonov omo-
gočeno - na podlagi izjave o zdru-
žitvi bonov - med brati in sestrami 
ali polbrati in polsestrami, ki so 
učenci zadnje triade osnovne šole, 
srednješolci ali študentje.
Bodo upravičenci lahko izkoristili 
digitalni bon po delih?
Da, digitalni bon se lahko izkoristi v 
več manjših zneskih in tudi pri več 
ponudnikih.«
Do kdaj bo digitalni bon veljaven?
Veljaven bo do 30. novembra 2022.

Franc Fritz Murgelj

Kako digitalno pismeni smo Slovenci?
Med digitalno najbolj pismene države Evropske unije sodijo Finska, 
Švedska, Nizozemska, Danska in Estonija. Najbolj jasno primerjalno sli-
ko o tem, kako digitalno pismeni smo prebivalci različnih članic EU, kaže 
indeks digitalnega gospodarstva in družbe, ki spremlja rezultate na več 
področjih digitalne preobrazbe. Eno od njih je področje človeškega ka-
pitala. 
Evropska unija ima 27 članic in Slovenija se na področju človeškega ka-
pitala v EU uvršča na 13. mesto. 
55 odstotkov našega prebivalstva ima vsaj osnovne digitalne spretnosti, 
povprečje EU pa je 56 odstotkov. Delež strokovnjakov za IKT v Sloveniji 
znaša 4,4 odstotka delovne sile, v povprečju EU beležijo 4,3 odstotka. 
Med vsemi strokovnjaki za IKT v Sloveniji je 17 odstotkov žensk, v celo-
tni EU pa 19 odstotkov.

Preverite svoje digitalne veščine
Evropska unija je pripravila poseben test preverjanja digitalnih veščin. 
Najdete ga na tej spletni povezavi: https://go2.si/digitest. Test je na vo-
ljo v slovenskem jeziku.
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Tradicionalno srečanje krajanov 
Višnje Gore
V petek, 3. junija 2022, je na prireditvenem prostoru pri gasilskemu domu v Višnji 
Gori potekalo tradicionalno Srečanje krajanov Krajevne skupnosti Višnje Gore.  
Prisotne Višnjanke in Višnjane sta 
na srečanju nagovorila predsednik 
Sveta KS Višnja Gora Janko Zadel in 
župan občine Ivančna Gorica Dušan 
Strnad. Kot je povedal Strnad je Vi-
šnja Gora v zadnjem času doživela 
zelo veliko pozitivnih sprememb. 
Poleg številnih izvedenih investicij, 
ki jih je podrobno predstavil pred-
sednik krajevne skupnosti, je po 
besedah župana ena izmed glavnih 
investicij v prihodnje razširitev po-
družnične šole, ki bo z dodatnimi 
prostori ustrezala vsem standar-
dom, da Višnja Gora dobi samostoj-
no osnovno šolo. V načrtu je tudi 
parkovna ureditev prostora med 
gasilskim domom in podružnično 
šolo.
V sklopu prireditve je Krajevna 
organizacija Rdečega križa Višnja 
Gora podelila priznanja zvestim 
krvodajalkam in krvodajalcem, Pro-
stovoljno gasilsko društvo Višnja 
Gora pa se je s plaketami zahvalilo 
številnim botrom in donatorjem pri 
projektu nabave novega gasilskega 
vozila GVC 1.
Za pester glasbeno – zabavni pro-
gram so poskrbeli malčki iz Vrtca 
Polžek, učenci PŠ Višnja Gora in 
Višnjanski fantje. Po končanem ura-
dnem delu so za zabavo poskrbeli 
člani ansambla Šrangarji.  

Gašper Stopar

Mestno kopališče Višnja 
Gora se odpira 24. junija 
Zelo veseli smo lahko, da ga imamo. Z bazenom, kot je 
naš višnjanski, se ne more pohvaliti prav vsaka sloven-
ska občina. V petek, 24. junija, od 15. ure naprej, bo ba-
zen tudi uradno odprt. Na dan otvoritve bo brezplačno 
na voljo vsem čofotanja in plavanja željnim občanom. 
Upravljalci bazena, ki so združeni v turistično-doživljajski projekt Zlati polž, 
so tudi letos skupaj s partnerji poskrbeli za počitniško varstvo za otroke z 
igrami ob in v bazenu, iskanjem skritega zaklada, z ustvarjalnimi delavnica-
mi ter za tečaje rolanja in plavanja. S partnerjem Simpli Šport so pripravili 
tudi tečaj plavanja za otroke od 3,5 do 12 let, ki ga lahko plačate do konca 
junija tudi s turističnim bonom.

Vstopnice za bazen in rekreativno plavanje so že na voljo v predprodaji in 
bodo do 24. junija dostopne po nižji ceni. Več informacij o dogajanju v ba-
zenskem kompleksu in kavarni Mestnega kopališča pa je in bo objavljenih 
na naši Facebookovi strani: facebook.com/Zlatipolz.

Franc Fritz Murgelj

70 let Društva upokojencev  
Ivančna Gorica
V prenovljeni kulturni dvorani v Šentvidu pri Stični je v sredo, 18. maja 2022, poteka-
la svečana akademija ob 70-letnici Društva upokojencev Ivančna Gorica.
Najštevilnejše društvo v občini 
Ivančna Gorica danes šteje 625 
članov, ustanovljeno pa je bilo 
ravno na dan svečane akademije, 
18. maja pred 70 leti. Po besedah 
predsednika Matjaža Marinčka si 
vsi člani želijo starost preživeti v do-
mačem okolju, ki ga poznajo in kjer 
se dobro počutijo. »Če pomagamo 
drug drugemu, lahko živimo doma 
tudi, ko sami ne moremo v celoti 
skrbeti zase. Starejši vemo, kako 
težko je prositi mlade za pomoč, 
kaj je osamljenost in vemo, kako se 
boriti s socialno izključenostjo,« je 
povedal Marinček in dodal, da se 
društvo danes povezuje z Občino 
Ivančna Gorica in s šestimi društvi 
znotraj Območne zveze društev 
upokojencev Dolenjska, ki je del 
Mestne zveze upokojencev Ljublja-

na, Osrednjeslovenske Pokrajin-
ske zveze društev upokojencev, ta 
pa del Zveze društev upokojencev 
Slovenije. Vizija ivanškega društva 

upokojencev je, da bi vsak član na-
šel v široki paleti društvene dejav-
nosti tisto, kar ga zanima, osrečuje 
in sprošča.
Prisotne članice in člane so v nada-
ljevanju nagovorili še podpredse-
dnica Zveze društev upokojencev 
Slovenije Vera Pečnik, predsednik 
Mestne zveze upokojencev Ljublja-
na Marjan Sedmak in župan občine 
Ivančna Gorica Dušan Strnad. Sle-
dnji je v nagovoru povedal, da se 
z nasveti, predlogi in pomočjo sta-
rejših v občini izvajajo številni pro-
jekti, s katerimi želijo biti prijazni 
vsem generacijam, s poudarkom na 
starejše. Med te aktivnosti spadajo 
predvsem projekt Starejši za starej-
še, projekt brezplačnih prevozov za 
starejše Prostofer, medgeneracijska 

prireditev Vsi smo ena generacija … 
Vse te aktivnosti pa vodi oziroma 
povezuje posvetovalno telo župana 
Svet za starosti prijazno občino, ki 
ga je župan ustanovil leta 2012, z 
željo spremljanja problematike sta-
rejših občanov in spodbujanja med-
generacijskega sodelovanja. Župan 
je še dejal, da je Društvo upoko-
jencev Ivančna Gorica trden steber 
razvoja naše občine in društvu ob 
jubileju, v znak zahvale in spodbude 
za naprej izročil spominski kovanec 
Prijetno domače.
Na prireditvi se je društvo zahvalilo 
tudi nekaterim članom in organi-
zacijam, ki so pripomogli k temu, 
da je društvo dočakalo tako visoko 
obletnico. Pisno zahvalo Mestne 
zveze upokojencev Ljubljana, Osre-
dnjeslovenske pokrajinske zveze 
društev upokojencev (MZU-OPZ-
DU) so prejeli naslednji člani: Eva 

Bregar, Draga Karolina Eržen, Vida 
Gorišek, Anton Hrovat, Tatjana 
Jenko, Zlatko Klemen, Pavla Kohek, 
Slavka Palčar, Lucija Radi, Marija 
Strah, Anton Trontelj, Marjetka Ur-
šič in Marija Zajc. Priznanje odlič-
nosti MZU-OPZDU so prejeli Jožefa 
Barle Lekše, Anica Kastelic, Branko 
Šekoranja, Milena Vrenčur, Emilija 
Zaletelj in Jožefa Veronika Železnik. 
Priznanje odličnosti s plaketo MZU-
-OPZDU sta prejela Amalija Ljuba 
Štrubelj in Matjaž Marinček. Pri-
znanje zaslužni član MZU-OPZDU je 
prejela Občina Ivančna Gorica. Po-
sebno priznanje DU Ivančna Gorica 
je prejela Zofija Zaletelj, spominsko 
plaketo DU Ivančna Gorica Ivan Ja-
nez Rošelj, posebno spominsko pla-
keto DU Ivančna Gorica pa Marjan 
Sedmak.

Gašper Stopar
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Jubilejno kolesarjenje po Rimski cesti
V soboto, 11. 6. 2022, se je pisana 
druščina kolesark in kolesarjev vseh 
generacij v jutranjih urah zbrala v 
središču Ivančne Gorice z željo, da 
se udeleži jubilejnega  25. popoto-
vanja s kolesi po rimski cesti. Prav 
tako so se zbrali kolesarji tudi na 
Dvoru in začeli kolesariti proti Valič-
ni vasi. Letos je bilo kolesarjenje iz-
jemoma iz Ivančne Gorice do Valič-
ne vasi ter iz Dvora do Valične vasi. 
V Valični vasi so se kolesarji združili 
ob zaključni prireditvi. 
Zgodbo o nastanku tega nadvse 
zanimivega popotovanja s kolesi 
po rimski cesti ter vsa pravila ko-
lesarjenja sta kolesarjem pojasnila 
predstavnika organizatorjev Vlado 
Kostevc, predsednik TD Suha Kra-
jina, in Franc Kalar, podpredsednik 
TD Ivančna Gorica.
Trasa kolesarske poti je bila nekoč 
glavna cestna povezava med Ivanč-
no Gorico in Žužemberkom ter še 
naprej preko Dvora do Črnomlja. 
Ko so leta 1859 zgradili novo cestno 
povezavo po dolini reke Krke, pa je 
ta pot izgubila svoj pomen.

Iz Ivančne Gorice do Dvora je spe-
ljana lepo urejena kolesarska pot, 
na kateri je na več mestih možno 
še vedno opaziti ostanke tlakovane 
rimske ceste. Ob poti stoji veliko 
naravnih in kulturnih znamenitosti, 
ki si jih vsako leto kolesarji lahko 
mimogrede ogledajo.
Rimska cesta tako združuje ljudi 
dobre volje, številna društva in ne-
nazadnje občini Ivančna Gorica in 
Žužemberk. Kolesarji so se že na-
vadili izreči besede, da potujejo od 
krajev, kjer je prijetno domače, do 

krajev, kjer čas teče drugače, kot se 
glasita slogana omenjenih občin.
Letos je bil cilj izjemoma v Valič-
ni vasi, ker je na Dvoru pri plavžu 
gradbišče. Prijazni vaščani in člani-
ce obeh turističnih društev so po-
skrbeli, da so se kolesarji najprej 
okrepčali, nato pa je v prijetnem 
druženju potekala podelitev pri-
znanj posameznikom, ki se že več 
let udeležujejo popotovanja. Spo-
mnili smo se dolgoletnega člana 
TD Ivančna Gorica in pobudnika 
nastanka kolesarjenja po rimski 

cesti Leopolda Severja, ki je pot 
organizirano prekolesaril 24x in še 
neštetokrat pri svojem raziskovanju 
rimske poti.
Priznanje za 25. udeležbo popoto-
vanja s kolesom po rimski cesti so 
prejeli Slavko Mirtič, Vlado Kostevc 
in Franc Kalar. Nagrado sta prejela 
tudi najstarejši in najmlajši kolesar. 
Letos je bilo kar nekaj kolesarjev, ki 
so bili prvič na tem popotovanju s 
kolesi po rimski cesti in tudi ti so 
prejeli skromne nagrade. Čestita-

mo vsem!
TD Suha Krajina in TD Ivančna Go-
rica se zahvaljujeta Javnemu zavo-
du za kulturo in turizem Prijetno 
domače za pomoč pri organizaciji 
kolesarjenja. Zahvaljujeta se tudi 
vsem gasilcem, reševalcem, šofer-
jem, občanom in občankam, ki so 
kakorkoli poskrbeli, da so se kole-
sarji počutili prijetno in domače v 
naši občini.

Tatjana Skubic

Potek prenove ceste  
na Obolno
Krajani KS Metnaj in občani Občine Ivančna Gorica smo v četrtek, 9. 6. 
2022, uradno dobili v uporabo prenovljeno cesto, ki pelje proti Obol-
nem. Pridobitev je rezultat večletnih priprav. Pred štirimi leti se je začela 
gradnja igrišča v Metnaju pri gasilskem domu, kjer se je potrebovalo 
veliko nasipnega materiala. Predlagal sem, da sočasno začnemo s ši-
ritvijo ceste Goričica–Obolno in izkopan material porabimo pri gradnji 
igrišča v Metnaju. Veliko izkopanega materiala je kakovostnega in se ga 
da smotrno uporabiti za različna nasutja.  
Skupaj s Francijem Berčonom z Obolnega sva se najprej podala v prido-
bitev potrebnih soglasij za odmero ceste in njeno širitev, pridobiti je bilo 
potrebno več kot 40 soglasij lastnikov zemljišč ob cesti. Soglasja so bila 
marca 2018 dostavljena na Občino Ivančna Gorica, nakar se je še istega 
leta začel postopek odmere zemljišč in poznejši odkup zemljišč.  
Vsi mejaši so razumeli prepotrebno širitev in obnovo ceste, zato se jim 
še ob tej priliki iskreno zahvaljujem za pripravljenost in pomoč pri tem, 
da se je lahko realizirala nujno potrebna prenova ceste.  
V oktobru 2021 je izvajalec del začel s končno prenovo dela ceste in 
njeno popolno zaporo. Zapora ceste je bila kar dolgotrajna, trajala je 
čez celotno letošnjo zimo. Dolgotrajno popolno zaporo ceste smo precej 
občutili tudi prebivalci Poljan nad Stično, kamor so večkrat prihajala 
težka tovorna vozila, v glavnem tujih registrskih oznak (GPS jih usmeri 
po najbližji poti iz Ivančne Gorice proti Litiji). Ob tem naj omenim, da 
sta v Stični in v Mekinjah postavljena prometna znaka – prepovedano 
za vlačilce. Posledično je nastalo precej škode na cesti proti Poljanam, 
na ovinkih brežine, kot tudi na drugih zemljiščih. 
Prenova ceste je potekala od križišča Poljane¬-Obolno v smeri proti kra-
ju Obolno-Osredek, zaključila se je približno 150 m pred križiščem. Cesta 
se je razširila na potrebno širino, uredili so se prepusti in odvodnjavanje, 
kar je v naših hribovitih krajih še posebno pomembno, saj imamo veliko 
podtalne vode, zato so nujno potrebne drenaže. Cesto se je tudi na novo 
asfaltiralo (izjema sta dva odseka). Prva faza prenove je sedaj končana, 
a drugo fazo obnove ceste pa so že zbrana vsa soglasja, del zemljišč je 
že odkupljen, del pa je še v postopku odkupa. Na manjšem delu je po-
trebno še odmeriti cesto, kjer bi bilo smiselno, da se v prihodnje odkupi 
raje 1 m več, da se lahko naredi bolj položne brežine. 
Krajani smo se razveselili odstranitve zapore ceste in prenovljene ter 
širše cesto, nove ceste pa bodo veseli tudi številni obiskovalci naših pre-
lepih krajev. 
Na področju prenove in ureditve cest prostovoljno delujem v KS Metnaj 
že več kot 20 let. V prihodnosti imamo še veliko načrtov na področju 
posodobitve cestne infrastrukture (izpostavil bi širitev ceste v Mekinjah 
do križišča, cesta mimo gasilskega doma v Metnaju in prepotrebne pre-
plastitve cest). Po površini smo največja krajevna skupnost v naši občini. 
Še vedno imamo veliko makadamskih občinskih in krajevnih cest, ki ob 
neurjih predstavljajo velik strošek vzdrževanja. Ne smemo pa pozabiti 
tudi naših krajanov ob Stiškem potoku (kjer mejimo s KS Stična in KS Vi-
šnja Gora), ki je biser občine z vodnimi zajetji in bo potrebna tudi pomoč 
Komunalnega podjetja Grosuplje. Občini Ivančna Gorica in občanom se 
za sodelovanje in prisluh našim željam iskreno zahvaljujem in se veselim 
dobrega sodelovanja tudi v prihodnje. 

Anton Grčman, KS Metnaj

Člani TD Grča Lučarjev Kal smo aktivno 
in sproščujoče preživeli pomlad
Pomlad je čas, ko nas višje tempe-
rature, sonce in cvetoča narava va-
bijo, da uživamo dneve na prostem. 
In ker je gibanje spet sproščeno in 
neomejeno smo člani TD Grča iz 
Lučarjevega Kala to aprila dodobra 
izkoristili.
Na velikonočni ponedeljek, 18. 4., 
smo se ob 8.30 zbrali na vaškem 
igrišču in se nato odpeljali proti 
Gorjancem - do parkirišča Gabrje, 
kjer smo pustili avtomobile in se 
naprej odpravili peš. Pot se je do 
Gospodične, katere nadmorska vi-
šina je 822 m, vseskozi vzpenjala 
po gozdni poti. Malo pred planin-
skim domom na Gospodični nas je 
najprej pozdravil studenec. Ljudsko 
izročilo, ki ga je v svoji v svoji bajki 
Gospodična zapisal Janez Trdina, 
pravi, da naj bi imel zdravilne učinke 
- če se umiješ z to vodo, te pomla-
di. Od tam so se nekateri odpravili 
po daljši poti; šli so do Trdinovega 
vrha, nato do Miklavža in nazaj do 
planinskega doma. Ostale pa je pot 
vodila le do Trdinovega vrha - naj-
višjega vrha na Gorjancih, ki leži na 
nadmorski višini 
1178 m in kjer je meja med Slove-
nijo in Hrvaško. Na vrhu  so razgle-

dna točka, slovenska kapelica Svete 
Jere in hrvaška kapelica svete Ilije. 
Potem smo se odpravili nazaj proti 
Gospodični, kjer se nas je ponovno 
zbralo okoli dvajset pohodnikov in 
se okrepčilp z jedačo in s pijačo. 
Pridružili so se nam tudi motoristi 
iz Lučarjevega Kala, ki so se najprej 
udeležili tradicionalnega žegnanja 
motorjev v Mirni Peči. Kljub hla-
dnejšemu in vetrovnemu dnevu 
smo preživeli en lep dan!

Zadnjo noč v aprilu so letos ponov-
no v vsej svoji veličini zagoreli kre-
sovi po Sloveniji. In tudi na Lučar-
jevem Kalu je kres razsvetlil noč ter 
spet združil člane TD Grča. Ob ognju 
smo se družili in poskrbeli za naše 
želodčke. Ker je bila noč še vseeno 
precej hladna, smo z druženjem na-
daljevali v notranjem prostoru, kjer 
smo že planirali nadalje aktivnosti. 

Tjaša Zajc

VSTD Debeli hrib na 50. Tednu cvička 
Vinogradniško-sadjarsko in turistično društvo De-
beli hrib se je, kot že nekaj let pred tem, kot eno 
izmed 32 vinogradniških društev tudi letos ude-
ležilo največjega praznika vinogradnikov in vinar-
jev na Dolenjskem, 50. jubilejnega tedna cvička v 
Novemu mestu. Dosedanjemu organizatorju Zve-
zi dolenjskih vinogradnikov so se letos pridružili 
še Zavod Novo mesto in Študentska cvičkarija z 
Pop Up Wine festivalom. Tako smo združili moči 
prekaljeni vinogradniki, stroka in podmladek (štu-
denti), po katerem se je prireditev preimenovala 
v Festival cvička. Sama prireditev, ki je trajala tri 
dni, so zaznamovale številne prireditve v sklopu 
tedna cvička. Obiskovalci so lahko potešili brbon-
čice tako po okušanju dolenjskih vin, kulinarike, 
turizma, plesa… Vse za dušo in telo! 
Na snidenje ob letu!

Tone Hribar
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lepe in uporabne stvari  sešito v Sloveniji 
izdelki za otroke in dojenčke  kostumi 

igra barv, vzorcev in oblik  tudi popravila

Moji izdelki na: https://handmadebymiinkaa.weebly.com

Spremljaj na blogu, kaj miinkaa šiivaa: 
https://miinkaasiivaa.wordpress.com

KONTAKT: 
minka.kramar@gmail.com

051-241-831

Tomaž Šteh, poučevanje,
prevajanje in šivanje, s. p.
(Šentvid pri Stični) 

 INŠTRUKCIJE ANGLEŠČINE za OŠ in 
SŠ (14 let osnovnošolskih izkušenj iz 
poučevanja angleščine)

PREVAJANJE (z bogatimi izkušnjami)

Delovanje Prostovoljnega 
Gasilskega društva Kriška vas 
v letih 2021 in 2022
V našem društvu imamo običajno občni 
zbor vsako leto v februarju. Letos ga zara-
di epidemioloških razmer nismo izpeljali. 
To pa še ne pomeni, da društvo ni aktivno. 
Še vedno se sproti skupaj dogovarjamo o 
potrebnih dejavnostih, skrbimo za usposa-
bljanja, izobraževanja, skrbimo za prostore 
in opremo, tako da smo vedno pripravljeni 
za morebitno posredovanje.
Januarja se je poslovil naš dolgoletni član, 
častni predsednik Jože Virant st. Žal se gasil-
sko društvo zaradi epidemioloških ukrepov 
od njega ni moglo posloviti na tak način, kot 
bi si s svojimi dolgoletnimi prizadevanji za 
društvo zaslužil.
Najzahtevnejša intervencija je bila obsežen 
požar v starem mestnem jedru Višnje Gore 
na začetku leta, kjer je naša oprema utrpela 
kar nekaj poškodb. 
Veseli smo, da smo v ugodnih epidemio-
loških razmerah lahko izpeljali naš tradici-
onalni gasilski piknik. Ob tej priložnosti se 
zahvaljujemo vsem, ki ste prireditev obi-
skali, poskrbeli za dobro vzdušje in nam s 
tem tudi pomagali. Pokazalo se je, da ljudje 
ob sedaj že dolgotrajnih omejitvah zelo po-
grešajo druženje. Tudi gasilci upamo, da se 
bodo stvari čim prej normalizirale.
Na prvo septembrsko soboto je na Kriško-
-polževski planoti potekal 17. Krevsov tek. 
Pri izvedbi je kot vsako leto sodelovalo tudi 
naše društvo (posojilo in dostava miz in klo-
pi, redarstvo, oskrba z vodo, spremstvo na 
tekaški progi, prva pomoč). Pod okriljem 
PGD Kriška vas je tekmovalo tudi nekaj na-
ših mlajših članov in članic, nekateri pa so 
stali tudi na zmagovalnem odru.
16. oktobra je v sektorju Višnja Gora pote-
kalo občinsko gasilsko tekmovanje, kjer smo 
sodelovali tudi mi. Odstopili smo prostor za 
popoldansko tekmovanje, kjer so tekmovali 
člani, članice in veterani ter veteranke. Vre-
me je bilo sončno in toplo, žal pa je zaradi 
epidemije odpadlo druženje.
Naši mladinci, ki so veliko obetali, žal zara-
di karantene niso mogli nastopiti, so se pa 
popoldne odlično odrezale naše članice A, 
ki so dosegle 2. mesto, člani A pa so dosegli 
4. mesto.
Gasilci in vaščani Kriške vasi smo oktobra 
obiskali našega člana, soseda in župana Du-
šana Strnada, ki je praznoval 60 let. Skupaj z 
njegovimi sodelavci z občine Ivančna Gorica 
smo postavili velik mlaj, pogostitev in dru-
ženje se je zavleklo pozno v noč.
5. 11. 2021 smo izvedli gasilsko vajo (po-
tres) v Kriški vasi, ki je bila namenjena uspo-
sabljanju operativne gasilske enote. Vaje se 
je udeležilo 15 operativcev, ki so prikazali 
strokovno in učinkovito delo. Vajo je pripra-
vil in vodil poveljnik Miha Virant.
Tudi za letos smo izdali gasilski koledar, s 
katerim smo voščili srečo v letu 2022 na-
šim prijateljem krajanom in  sponzorjem ter 
ostalim, ki podpirajo gasilsko dejavnost v 
Kriški vasi. Iskrena hvala vsem, ki ste s svoji-
mi prispevki podprli našo dejavnost.

Omejitve zaradi epidemije se zmanjšujejo, 
kar je za razliko od lani omogočilo izved-
bo Jurčičevega pohoda, skoraj kot smo ga 
bili vajeni v preteklih letih. Pri organizaciji 
dogodka sodeluje tudi PGD Kriška vas, ki 
pohodnike razveseli z brezplačnim čajem, 
ki ga pripravi v sodelovanju s Krajevno sku-
pnostjo Višnja Gora. Gasilci so skuhali in 
postregli preko 500 litrov čaja, pohodniki 
so se okrepčali tudi s krofi, ki jih je donirala 
Pekarna Grosuplje. 
V soboto, 9. 4. 2022, je GZ Ivančna Go-
rica organizirala tekmovanje za pionirje, 
mladince in pripravnike v gasilskem kvizu. 
Tekmovanja, ki je potekalo v Šentvidu pri 
Stični, so se udeležile štiri ekipe PGD Kriška 
vas. Dosegli so odlične rezultate.  Na tek-
movanju je sodelovalo 21 ekip pionirjev, 19 
ekip mladincev in 6 ekip gasilcev pripravni-
kov. Dosežena mesta: mladinci 1 (2. mesto), 
mladinci 2 (3. mesto), mladinci 3 (15. me-
sto), pionirji (15. mesto). 2 ekipi mladincev 
sta se uvrstili v nadaljnje regijsko tekmova-
nje, ki je potekalo 23. 4. v Zagradcu. Dosegli 
sta 7. in 9. mesto. 
Prehod iz zime v pomlad je bil letos izredno 
sušen, zato je obstajala zelo velika požarna 
ogroženost, ki je botrovala številnim po-
žarom po državi. Ob tej priložnosti se PGD 
Kriška vas zahvaljuje krajanom naše planote 
za odgovorno ravnanje, saj v tem kritičnem 
času na našem območju ni bilo nobenega 
požara – ob dejstvu, da imamo praktično vsi 
večje ali manjše vrtičke, kjer nekje na obro-
bju čakajo kupi odpadnega vejevja. 
No, pa ravno po zapisu zadnjih vrstic smo 
bili obveščeni o požaru grmovja in gozda na 
Pristavi. Zagorelo je sicer že po koncu ura-
dne prepovedi kurjenja v naravi zaradi suše, 
a je ogenj vseeno hitro napredoval. Požar 
je bil zaradi učinkovite intervencije hitro (in 
brez večje škode na terenu) pogašen.
4. maja goduje zavetnik gasilcev Sv. Florjan. 
Slovesno sv. mašo je vodil domači župnik 
Slavko Judež ob spremljavi cerkvenega pev-
skega zbora. Po dveh letih okrnjenega pra-
znovanja je letos PGD Kriška vas pripravilo 
svečani mimohod gasilcev in na koncu še 
druženje s pogostitvijo.
11. maja je bila na gasilski dom nameščena 
nova gasilska sirena, ki je povezana s Cen-
trom za obveščanje. Namenjena je bolj za 
izredne dogodke, saj za veliko večino inter-
vencij uporabljamo tiho alarmiranje, tega 
smo spet uspešno uporabili že naslednji ve-
čer, 12. maja, za pomoč ekipi NMP.
Sedaj pa je najbolje, da članek čim prej od-
dam, da ne bo še kakšnih nevšečnosti. Ob 
tej priliki pa vas kriški gasilci že sedaj prav 
lepo povabimo na našo vsakoletni gasilski 
piknik, ki bo kot vedno prvo soboto v avgu-
stu, to je letos 6. avgusta. Zabavala vas bo-
sta ansambla Pop Design in  Zdomarji.

Z gasilskim pozdravom: »Na pomoč!«
Marko Virant

Seja Komisija za veterane Regije 
Ljubljana II v Višnji Gori
V gasilski organizaciji so zastopane vse generacije obeh spolov, od pionirjev do veteranov. Posebne 
skrbi so deležni mladi do 18. leta starosti, žene in veterani. Kot zanimivost naj povem, da je med 
najmlajšim in najstarejšim članom gasilske organizacije v naši zvezi kar 92 let razlike. Za dobro orga-
nizirano delo prej navedenih kategorij gasilcev so v večini  prostovoljnih gasilskih društev z večjim 
številom članstva imenovane komisije, v društvih z manjšim številom članstva pa je v upravnem 
odboru zastopnik posamezne skupine. Na višjih nivojih, gasilski zvezi, gasilski regiji in Gasilski zvezi 
Slovenije pa delo organizirajo in vodijo za to imenovane komisije. Gasilec/ka postane veteran po 
dopolnjenem 65-tem letu starosti. Ta starostna meja je določena z Zakonom o gasilstvu in omejuje 
operativno delo. Komisija za veterane Regije Ljubljana II, ki obsega Gasilske zveze Dobrepolje, Gro-
suplje, Ivančna Gorica, Kočevje, Loški potok in Ribnica se je na povabilo GZ Ivančna Gorica sestala 
25. maja 2022 v Hiši kranjske čebele v Višnji Gori.
Seje komisije, ki jo vodi Jože Lenarčič 
iz GZ Dobrepolje, so se udeležili vsi 
predsedniki Komisij za delo z vete-
rani v regiji. Pregledali so opravljeno 
delo v zadnjem obdobju, ki je bilo za-
radi epidemije in ukrepov prepreče-
vanja širjenja bolezni Covid 19 zelo 
okrnjeno. Vse komisije so se trudile 
ohranjati stike s starejšimi gasilci na 
različne načine. Če so razmere dovo-
ljevale, so starejše gasilce obiskali, 
predvsem ob življenjskih jubilejih ali 
pred novim letom. Nekateri od njih 
pa še vedno prihajajo v gasilki dom 
in postorijo  mnogo drobnih stvari 
ali so celo člani tekmovalnih enot. 
Mnogi so tudi člani organov društev 
in zvez. 
Pri načrtovanju dela v prihodnje so vsi svoje načrte snovali na upanju, da se covid in z njim povezani 
ukrepi ne bodo več ponovili. V vseh zvezah načrtujejo srečanja veteranov oziroma že utečene oblike 
srečanj, odvisno tudi od finančnih možnosti. 
Sicer pa so izkušnje in znanje veteranov pri delu v društvih zelo zaželene. Veterani lahko s svojim 
delom pomagajo na mnogih področjih, od svetovanja, pomoči pri izobraževanju do skrbi za ure-
jenost orodišča oziroma gasilskega doma. Lahko zbirajo zgodovinsko gradivo in urejajo arhiv dru-
štva, pišejo kroniko in podobno. Z vključevanjem veteranov v aktivnosti društva tudi krepimo dobre 
medgeneracijske odnose, veterani pa se ne bodo čutili odrinjene od dogajanja v društvu.
Člani komisije so si ogledali tudi muzej kranjske čebele, po seji pa je sledilo tovariško druženje.

Jože Gros
Za komisijo za veterane GZ Ivančna Gorica
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Slikarska delavnica v počastitev 
svetovnega dneva čebel
Že sedmo leto Turistično društvo 
Polževo organizira za svoje člane 
ekstempore – slikarsko delavni-
co. Letos je bila ta delavnica 21. 5. 
2022, njen moto pa je bila ČEBELA, 
saj je bil le dan prej svetovni dan 
Kranjske čebele.
Pred hišo Kranjske čebele se nas je 
zbralo 10 članic in članov, ter pod 
vodstvom domačina naše Krajev-
ne skupnosti Višnja Gora, slikarja 
in grafika Janeza Kastelica pričelo 
z ustvarjanjem. Odšli smo pred če-
belnjak in si zadali nalogo narisati 
panjske končnice ali celo čebel-
njak. V veselem razpoloženju pod 
mentorjevim vodstvom in seveda 
lepim vremenom so nastajale lepe 
risbice. Žal pa je vreme želelo naše 
dobro ustvarjalno vzdušje prekini-
ti, a mi se nismo dali. Preselili smo 
se na teraso kavarne Hiše Kranjske 
čebele in ustvarjali naprej. Očitno 
smo s svojo dobro voljo in pozitivno 
energijo pregnali deževne oblake, 
tako da so uspeli na nas spustiti le 
nekaj kapljic. In ker smo bili že na 

terasi kavarne, se je pač spodobilo, 
da smo si privoščili tudi kavico in 
osvežilni sok. Na koncu smo bili vsi 
pohvaljeni za dobre risbice in na-
grajeni še s krofi, ki jih je pripeljal 
naš predsednik Milo ter pecivom, ki 
ga je spekla članica Milka. 
Na slikarsko delavnico nas je prišla 
obiskati tudi predstavnica TD Višnja 
Gora Marija Pilko in nam zaželela 
prijetno uživanje ob ustvarjanju. 
Ob tej priložnosti naj povabim tudi 

ostale člane Turističnega društva 
Polževo, da se nam na delavnici 
naslednje leto pridružijo in preizku-
sijo v risanju. Mislim, da bi bil nad 
svojim izdelkom marsikdo pozitiv-
no presenečen, predvsem pa bi se 
sprostil ob veselem ne obremenju-
jočem razpoloženju, ki ga ob vsak-
danjih obveznostih ni nikoli preveč.

Jasmina Vučko Žibert

TD Zagradec po poteh turističnih 
zanimivosti občine Ivančna Gorica
Vodstvo Turističnega društva Zagradec je v soboto, 14. maja 2022, za svoje člane, 
članice in simpatizerje društva po dolgih dveh letih epidemije organiziralo strokov-
no ekskurzijo po poteh turistične ponudbe občine Ivančna Gorica. Poleg prijetnega 
druženja članstva TD Zagradec je bil namen obiskati turistične točke in posebnosti 
domače občine.
Druščina tridesetih članov se je zbra-
la pred zagraško osnovno šolo in z 
avtobusom odpeljala do prve točke 
načrtovanega obiska in ogleda tu-
ristične znamenitosti v sosednjem 
Bojanjem Vrhu, kjer sta zanesenjaka, 
zakonca Štefan in Anica Nose, pred 
dvajsetimi leti pričela ljubiteljsko zbi-
rati staro orodje, stroje in gospodinj-
ske predmete. Našim prednikom so ti 
predmeti in naprave služili za delo v 
hiši, gospodinjstvu, delu v obrtniških 
delavnicah, predvsem pa na kmetiji, 
polju, gozdovih, prometu, itd. Vsi sta-
rinski artikli, katerih je več kot 1900 in 
ki so vsi lično restavrirani, evidentirani 
in opisani tudi z imeni bivših lastnikov 
in krajev, so shranjeni v toplarju in v 
kašči, ki sta jo postavila poleg tega 
dvojnega kozolca. Gostitelja sta nam 
predstavila njune znamenitosti in nam 
postregla s sladkim pecivom, sokom in 
rujno kapljico, vse domače izdelave. 
Vse objekte, zbirke in ostalo opremo, 
si je vredno ogledati po predhodni na-
javi, objekti so lepo vzdrževani, okolica 
urejena in kot zanimivost, vsa zbirka 
in prostori nimajo prahu, ki je stalna 
nadloga vsakega gospodinjstva, kar 
je znak srčnega in preudarnega dela 
obeh zakoncev. Po zaključku ogleda se 
je druščina še pokrepčala z malico in 
ostalimi dobrotami. 
Drugi cilj ekskurzije je bil obisk Samo-
stana Stična in Muzeja krščanstva na 
Slovenskem. V atriju najstarejšega 
samostana na Slovenskem, stavbe, v 
kateri še vedno biva in ohranjuje ci-
stercijanski red 10 menihov, je družbo 
pričakal znan mladenič iz zagraških 
koncev študent Simon, ki sodeluje 
z Muzejem krščanstva Slovenije, ki 
ima sedež v samostanu. Predstavil je 
zgodovino in življenje samostana in 
popeljal skupino skozi samostanske 
prostore, križni hodnik, cerkev, poku-
kali pa so tudi v prostor, kjer menihi 
obedujejo in kamor navadni obisko-

valci nimajo vstopa. Ogledali smo si 
tudi Muzej krščanstva na Slovenskem, 
kjer so razstavljeni sakralni predmeti, 
oblačila menihov, cerkvena oprema, 
slike, kipi, obredni predmeti, jaslice in 
oprema ter slike, fotografije in ekspo-
nati slovenske književne zgodovine. 
Med udeleženci ogleda je bilo zaznati 
veliko nostalgije, saj je veliko članov 
TD v svojih mladostnih učnih letih obi-
skovalo osnovno šolo prav v teh pro-
storih, v katerih je bila do leta 1981 
šola. Leta 1945 je v samostanu namreč 
po nacionalizaciji dela samostanskih 
prostorov zaživela nižja gimnazija, leta 
1958 pa še osemletka. 
Po ogledu so se člani društva z avto-
busom odpeljali po stari poti do Višnje 
Gore, kjer je bil načrtovan ogled Hiše 
kranjske čebele. Stara šola v Višnji 
Gori, ki je kar nekaj časa samevala, je 
na pobudo občine in ob podpori zane-
senjakov čebelarske zveze lepo obno-
vljena, v njej pa so umeščeni sodobni 
prostori za predstavitev kranjske sivke, 
ki je pred skoraj 145 leti dobila svojo 
prepoznavnost. Ob odličnem vodenju 
aktivne čebelarke Nuše so si člani naj-
prej ogledali video predstavitev zgo-
dovine gradu Podsmreka, nato pa v 
sosednjih sobah še multivizijsko pred-
stavitev. Zanimive so bile mikroskop-
ske fotografije čebele. Ogledati si je 

bilo mogoče tudi živ čebelnjak, na po-
snetkih pa smo videli kraljico čebelje 
družine, matico. Po predstavitvi vrst 
slovenskih medov je skupina zaključila 
ogled v kavarni, zunaj pa si je ogledala 
tudi skulpturo čebele. Zaradi zasede-
nosti hiše pa se ni dalo ogledati preno-
čitvenih prostorov v obliki panjev.   
Dan se je je že nagnil v popoldanski čas 
in na sporedu je bilo še zadnje dejanje 
te strokovne ekskurzije, in sicer je bilo 
treba poskrbeti za okrepčilo s kosilom. 
Obed je bil rezerviran na znani turi-
stični kmetiji na Pristavi nad Stično. Po 
zaužitem obroku in osvežitvi se je del 
obiskovalcev ogledal tudi spominsko 
obeležje na samem vrhu Pristave, kjer 
se je v času slovenske osamosvojitve-
ne vojne sestala skupina Manevrske 
strukture narodne zaščite in kjer se v 
spomin na ta dogodek vsako leto sre-
čajo na proslavi vidni politiki in udele-
ženci takratnega dogodka.
Strokovna ekskurzija Turističnega 
društva Zagradec je minila v slogu ob-
činskega slogana Prijetno domače in 
nemalo besed se je izreklo med ude-
leženci, da smo tako blizu in premalo 
poznamo svojo okolico, kraje in boga-
to zgodovino znanih objektov, oseb-
nosti in dejavnosti.

Marjan Urbas  

Združeni na poti 
dobrodelnosti
Po dveh letih smo se v Šentvidu pri Stični spet zdru-
žili obiskovalci, nastopajoči in organizatorji koncer-
ta »Odpri srce in oči«, ki ga je že trinajstič pripravila 
naša Župnijska Karitas. Cilj našega srečanja je bil do-
kazati, da znamo prisluhniti drug drugemu, odpreti 
svoja srca in oči, čutiti in videti sočloveka. Zbrali smo 
se v soboto, 21. 5. 2022, v Župnijskem domu. 
Pozdravne besede je spregovoril predsednik Župnijske karitas Izidor 
Grošelj, ki je delovanju Karitas v veliko pomoč in podporo. 
Vezni tekst koncerta je bil posvečen molitvi; moči, ki jo ima molitev in 
pričevanju ljudi, ki živijo med nami.
Dobrodelno so nastopili pevski zbori naše župnije: MePZ Društva upo-
kojencev Sončni žarek pod vodenjem gospoda Staneta Fuxa, MoPZ Pri-
jatelji z zborovodjem Robertom Markovičem, MePZ Zgodnja danica in 
MePZ Šentviški slavčki, ki ju vodi zborovodkinja Tanja Tomažič Kastelic 
in MoPZ Dob, katerega zborovodja je Žiga Jernejčič. 
Osrednja točka koncerta je bil intervju Anice Volkar z gostom Marti-
nom Golobom, grosupeljskim župnikom. Gospod Martin nam je večer 
popestril z veliko mero resnosti in humorja. Med drugim je poudaril, 
da moramo biti karitativni delavci pravi umetniki, da prepoznamo, kdo 
potrebuje pomoč, ki ni samo materialna, ampak tudi pomoč v osamlje-
nosti, pri psihičnih težavah in v ostalih stiskah. Znati moramo poslušati 
in slišati, dajati iz srca, brez besed, brez pričakovanj. Zavedati se mora-
mo, da zgledi vlečejo. Zelo pomembno je, da se tega zavedajo starši in 
vsi vzgojitelji. 
Naša dobra dela so zakladi za nebesa. 
Martin Golob je velik zagovornik dobrodelnosti, v kateri tudi sam rad in 
pogosto sodeluje. 
Naš koncert so popestrili tudi: harmonikar Martin Vencelj, Ana Strah, 
Špela in Nina Hribar, ki so zapele ob spremljavi kitare, pritrkovalci Ma-
tej, David, Jaka, Tomaž, Simon in Janez, ki so igrali na miniaturne zvono-
ve, Eva Medved, ki je zaigrala na citre in Lucija Kramar, ki je zapela ob 
spremljavi klavirja. Spremljala jo je Tanja Tomažič Kastelic. 
Na koncu so vsi pevski zbori skupaj zapeli himno naše Karitas, avtorice 
Dragice Šteh. Petju smo se pridružili tudi vsi ostali. Na klavirju nas je 
spremljala Tanja Tomažič Kastelic.
Zahvaljujemo se vsem nastopajočim na koncertu, g. Martinu in Anici za 
intervju, Edu Strahu za ozvočenje, Dragu Lokarju, ki je ovekovečil doga-
janja, vsem obiskovalcem koncerta, našim stalnim in občasnim dobro-
tnikom. Ta večer smo združeni, z roko v roki, romali po poti usmiljenja, 
velikodušnosti in ljubezni. 
Zahvaljujemo se tudi za vse prejete darove, ki so in bodo namenjeni 
potrebam naše Karitas.

Jožica Jevnikar
Fotografije je prispeval Drago Lokar
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Prosta delovna mesta si oglejte na 
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Smo največji zaposlovalec v Sloveniji, 
zaposlujemo več kot  9.000 sodelavk
in sodelavcev.  

Zagotavljamo vam varnost zaposlitve,
saj zaposlujemo za nedoločen čas. 

Plačujemo dodatno kolektivno 
pokojninsko zavarovanje, nudimo 
pa vam tudi drugeugodne oblike 
zavarovanj. 

Ob vstopu v podjetje vam podarimo
500 pik na vašo Pika kartico. 

Z Lumpi paketom obdarimo vse 
novorojenčke ter z darilom tudi vse 
prvošolčke ob vstopu v osnovno šolo.

Za otroke organiziramo šole smučanja, 
planinske šole in poletne tabore.

Imamo preko 100 počitniških enot 
v katerih vsako letno letuje 1.600 
zaposlenih z družinami. 

Nudimo vam raznolike možnosti za delo  
v trgovini, od malih formatov do velikih.

Omogočamo dodatni dan dopusta 
staršem prvošolčkov in za uvajanje 
otroka v vrtec.

Ob koncu leta z darilom obdarimo  
vse zaposlene, najmlajši prejmejo  
darilo Božička.

Prepoznamo najboljše prodajalce 
in jih vzgajamo za prevzem ključnih 
vodstvenih mest v maloprodaji.

To je oglas za službo v naši soseski. Za redno, včasih zahtevno, 
nepredvidljivo, dinamično, iznajdljivo in srčno delo. Služba, v kateri 
te prežema ponos in te navdihuje pripadnost. Zato dobrodošli pri 
najboljšem sosedu. Dobrodošli v Mercatorjevi maloprodaji.

v službi naše soseske

Vaše prijave pričakujemo na zaposlitev@mercator.si.

Občni zbor Društva upokojencev Višnja Gora
Člani Društva upokojencev Višnja Gora smo se dne 21. 5. 2022 zbrali na že 71. rednem letnem občnem zboru, ki je letos potekal v šotoru 
Mestnega kopališča Višnja Gora. Udeležilo se ga je okrog 80 članov in članic društva ter povabljeni gostje, in sicer podžupan občine Ivančna 
Gorica Tomaž Smole, predsednik Turističnega društva Polževo Miloš Šušteršič, predsednik PGD Višnja Gora Miha Slapničar in Jožica Zupanc, 
predsednica KO RK Višnja Gora. 
Uradni del  je pričela predsednica 
Milojka Zadel in sicer z pozdravom 
prisotnih, posebej še gostov, ki so 

se odzvali našemu vabilu. Poudari-
la je, da je letošnji občni zbor ne-
kaj posebnega, saj je lani (ko občni 

zbori niso bili dovoljeni) društvo 
praznovalo 70-letnico svojega de-
lovanja. To je pomemben jubilej za 
članstvo in za delovanje društva.
Delo društva je vsestransko, tako 
na rekreacijskem, kulturnem, 
športnem, družabnem, socialno-
-zdravstvenem in izobraževalnem 
področju. V društvu deluje več raz-
ličnih sekcij. Najbolj delovni sta sek-
cija pohodništva in sekcija za izlete. 
Poročilo o delu društva je podala 
predsednica Milojka Zadel. Iz poro-
čila je razvidno, da društvo ni v ce-
loti realiziralo zastavljenega progra-
ma, zaradi epidemije koronavirusa 
in zaradi ukrepov, ki so onemogoča-
li zbiranje in druženje članov. Poro-
čilo nadzornega odbora potrjuje, da 
je bilo delo blagajničarke in tajnice 
opravljeno redno in v skladu z zako-
nodajnimi zahtevami. Finančno po-
ročilo izkazuje racionalno in varčno 
porabo denarnih sredstev.
V skladu s sprejetim dnevnim re-
dom so prisotni potrdili poročilo 
predsednice, poročilo nadzornega 
odbora za leti 2020 in 2021, finanč-
no poročilo za leti 2020 in 2021 in 
program dela za leto 2022.
Eden izmed prihodkov društva je 
tudi članarina, zato so prisotni po-
trdili tudi sklep o višini članarine, 
ki ostaja že več let enaka in znaša 
12,00 EUR. Prisotni gostje in neka-
teri člani so v svojih pozdravnih be-
sedah pohvalili delo društva. Razen 
pohval posebnih razprav po poroči-

lih ni bilo. 
Tako smo 71. redni letni občni zbor 
zaključili s pogostitvijo in prijetnim 
druženjem ob zvokih našega mla-

dega harmonikarja Maksa Šušter-
šiča.

Marinka Podržaj
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Hitrost - počasneje je 
varneje!
Neprilagojena hitrost je na slovenskih cestah med 
glavnimi dejavniki prometnih nesreč, še zlasti tistih 
z najhujšimi posledicami. Pogosto je povezana tudi z 
nekaterimi drugimi dejavniki, kot so nepravilna stran 
in smer vožnje, nepravilno prehitevanje in neupo-
števanje pravil o prednosti. Področje hitrosti je zato 
ključno za zagotavljanje boljše prometne varnosti.
Usodna je lahko že najmanjša prekoračitev hitrosti
Nekateri vozniki hitrosti in načina vožnje žal še vedno ne prilagodijo 
svojim sposobnostim za vožnjo, lastnostim in stanju ceste ter pregle-
dnosti na njej, gostoti in drugim značilnostim prometa, vremenskim 
razmeram ter značilnostim vozila in tovora. Pozabljajo, da promet in 
cesta napak ne oproščata. Ne zavedajo se, da je dovolj zgolj trenutek 
nepazljivosti, ki jim lahko popolnoma spremeni življenje, in da je lahko 
usodna že najmanjša prekoračitev hitrosti.
Da bi voznike opozorili na to, kako zelo pomembno je upoštevati hitro-
stne omejitve in druga prometna pravila, policisti v sodelovanju z dru-
gimi državnimi in nevladnimi organizacijami že vrsto let izvajamo akcijo 
Hitrost - počasneje je varneje.
Osnovni namen akcije, ki jo vsako leto izvedemo v več terminih, je 
zmanjšanje števila prometnih nesreč, ki se zgodijo zaradi hitrosti, in 
zmanjšanje njihovih posledic. Naše aktivnosti so usmerjene predvsem 
v preventivno delovanje, izvajamo pa tudi poostrene nadzore hitrosti. 
Posebej smo pozorni na prekoračitve hitrosti v naseljih, pa tudi na po-
vratnike in voznike, ki najbolj kršijo hitrostne omejitve. Pri tem upora-
bljamo tudi razpoložljive stacionarne merilnike hitrosti in sodelujemo z 
mestnimi redarstvi ter na ta način poskušamo prispevati k večji varnosti 
vseh udeležencev v cestnem prometu. 

Večje so hitrosti, hujše so poškodbe
Z doslednejšim spoštovanjem omejitev hitrosti in ustrezno prilagoditvi-
jo vožnje razmeram na cesti bi lahko obvarovali marsikatero življenje, 
saj stopnja poškodb narašča sorazmerno s hitrostjo.
Vožnja znotraj hitrostnih omejitev lahko na evropskih cestah reši na ti-
soče življenj. 
Že če bi povprečno hitrost v naseljih zmanjšali za samo 1 km/h, bi se 
število prometnih nesreč zmanjšalo za približno 4 %. Znižanje povpreč-
ne hitrosti za 1 km/h zunaj naselja pa bi pomenilo zmanjšanje števila 
prometnih nesreč zaradi hitrosti za približno 2 %. 
Na to, da je počasneje tudi zares varneje, pa kaže tudi podatek, da je 
verjetnost smrti pešca ob trku pri hitrosti 50 km/h kar 85-odstotna, pri 
hitrosti 30 km/h pa se verjetnost, da bo pešec zaradi trka umrl, zmanjša 
na manj kot 10 odstotkov.
Višje povprečne hitrosti so značilne predvsem za obdobja lepega vre-
mena, ko so vozne lastnosti dobre. Vozniki lahko zaradi dobre vidljivo-
sti, suhih cest in drugih ugodnih dejavnikov dobijo lažen občutek varno-
sti, pogosto tudi precenijo svoje sposobnosti, zaradi česar vozijo hitreje 
in bolj agresivno. Obenem je v lepem in toplem vremenu, tj. spomladi 
in poleti, promet gostejši, poleg voznikov osebnih in tovornih vozil pa 
je na cestah tudi veliko pešcev, kolesarjev, voznikov motornih koles in 
koles z motorjem, kmetijske mehanizacije idr., kar dodatno negativno 
vpliva prometno varnost.

Bodite odgovorni in prilagodite hitrost!
Vozniki, prilagodite hitrost svoje vožnje veljavnim omejitvam, pa tudi 
svojemu vozniškemu znanju in izkušnjam ter razmeram na cesti! 

Damjan Lenček
pomočnik načelnik policijske postaje

Andrejev dom na Slemenu - Smrekovec
Za čudovite razglede daleč naokoli smo se 22. 5. 2022 
zapeljali proti Koroški do Mozirja, Belim Vodam do An-
drejevega doma na Slemenu. Od tu smo pot nadaljevali 
po označeni cesti v smeri doma na Smrekovcu. Po kolovo-
zu, ki se malo vzpenja in spušča smo prišli do kapelice na 
razpotju. Pot nas je vodila skozi smrekov gozd, poraščen 
z borovnicami, po vzpenjajoči poti čez travnato pobočje 
do Doma na Smrekovcu. Od doma je razgled na Šaleško 
dolino in tudi del Pohorja se vidi. Nadaljevali smo v smeri 
Smrekovca. Po zmerno vzpenjajoči poti smo prispeli do 
razglednega travnatega Smrekovškega pogorja, 1577 m, 
na katerem stoji kamnita piramida z vpisno knjižico ter 
razgledno ploščadjo. Naokoli se razprostira lep razgled. 
Smrekovec je gora vulkanskega nastanka in se nahaja v 
Kamniško Savinjskih Alpah.
Prehodili smo del slovenske planinske poti od Andreje-
vega doma na Slemenu, 1086 m do Doma na Smrekovcu, 
1377 m.

PD Polž, Anica Košak

Vražji prolaz in Skradski vrh (1044 m)
Vražji prolaz- Hudičev prehod ve-
lja za enega najlepših hrvaških ka-
njonov. Vstop v kanjon je kmalu za 
mejnim prehodom Petrina, ki prei-
de na hrvaškem v Brod na Kupi. Tam 
smo se v sobotnem jutru, ki je med 
vožnjo do zbirnega mesta postreglo 
z obilnim dežjem, zbrali pohodniki 
Gorniškega kluba Limberk. Vreme 
se je zjasnilo in obetalo uspešen 
pohod. Odpeljali smo se do izhodi-
šča našega pohoda na parkirišču ob 
potoku Curak, kjer smo pustili avto-
mobile in se podali v naročje prele-
pe narave Gorskega kotarja.
Vražji prolaz je prvič omenjen leta 
1884. Namenjen naj bi bil le naj-
bolj pogumnim izletnikom. Vendar 
danes za obisk kanjona pogum ni 
potreben, saj je pot po kanjonu 
urejena in na izpostavljenih mestih 
opremljena z jeklenicami in kovin-
skimi stopnicami. Kanjon je izobli-
koval potok Jasle in v polni meri 
smo se naužili njegove lepote ter 
občudovali divjo in mogočno moč 
narave, ki je skozi tisočletja izobli-
kovala ta skriti naravni biser.
V višjem, razširjenem delu kanjona 
smo vstopili v podzemni svet jame 

Muževa hišica, ki naj bi bila zato-
čišče v obdobju vpadov Turkov in 
je tudi prebivališče redke in nam 
poznane človeške ribice. Ime naj 
bi dobila po možu, ki je vodil ljudi 
do skrivališča. Bolj romantična le-
genda trdi, da je v Vražjem prolazu 
živel Možak, ki se je izogibal ljudem. 

Bil naj bi dobri gozdni duh, ki jim je 
pomagal in se, da ga ne bi odkrili 
spreminjal v korenine.
Od tu smo nadaljevali do Skrada. 
Majhnega mesteca v naročju pro-
stranih gozdov Gorskega kotarja. 
Oblaki so napovedovali skorajšnji 
dež, kar nam je pospešilo korak do 
Skradskega vrha, še bolj pa nazaj do 
Skrada, kjer nas je dež končno ujel 
in popestril nadaljevanje poti do 
Zelenega vira.
Zeleni vir je jezero smaragdne bar-
ve, ujeto pod ogromen skalni pre-
vis, ki se nadaljuje v jamo. Družbo 
mu dela mogočni sedemdeset me-
trski slap Curak in skupaj s pomočjo 
jamskega izvira v jezeru tvorita reči-
co Iševnico. Tudi tu smo lahko opa-
zovali neverjetno moč in igrivost 
narave, ki se ji je pridružil človek s 
svojim vplivom. Jezero je zajezeno 
in speljano v podzemni kanal, ki 
daje moč hidroelektrarni Munjara- 
prvi hidroelektrarni v Gorskem ko-
tarju in drugi na Hrvaškem, delujoči 
od leta 1921.
Na naši krožni poti je sledil spre-
hod mimo Munjare do parkirišča 
in avtomobilov. Kljub dežju, ki ni 
pojenjal, smo srečevali veliko števi-
lo pohodnikov, ki so si želeli videti 
neizmerno lepoto narave, ki se nam 
je tisti dan ponudila malo drugače. 
Spet se je izkazalo, da vreme ni ovi-
ra za užitke v naravi. 
Majda in Polde sta nam omogočila 
čudovito preživet dan, ki sta ga po 
limberški navadi zaključila kulina-
rično. Dobre volje in lepih doživetij 
polni smo se odpeljali proti domu.

Magdalena Butkovič,
Gorniški klub Limberk
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Stanovalci Novega Paradoksa, enote 
Mali Vrh, na koncertu Pevcev in 
godcev ljudskih pesmi Studenček
Na povabilo naših prijateljev smo 
končno spet dočakali koncert Pev-
cev in godcev ljudskih pesmi Stu-
denček z naslovom Veselo v mesec 
maj! Tokrat v gasilskem domu Hudo 
pri Ivančni Gorici. In res je bilo ve-
selo!
V pozdravnem nagovoru je vodi-
teljica pozdravila prisotne: župana 
občine Ivančna Gorica Dušana Str-
nada in njegovo ženo, tudi nas iz 
društva Novi Paradoks in VDC Želva 
Ivančna Gorica. Zadoneli so Stu-
denčki, naši gostitelji. Sledili so šte-
vilni nastopi: predstavili so se naši 
stanovalci Veronika, Rezka in Bran-
ko s skečem z naslovom Regrat, 
pod mentorstvom Marije Zaman. S 
plesom so nas pozdravili uporabniki 
VDC Želva. Nato smo se veselili ob 
zvokih harmonike in petja. Zaigrali 
so nam mladi harmonikarji: Nace 
Kek, Ivan Pelko ter harmonikaši 
Marjana Skubica.
Na koncu so sledile zahvale vsem 
sodelujočim. Prejeli smo darilce od 
predsednice Pevcev in godcev ljud-
skih pesmi Studenček Renate La-

znik. Tudi naš Branko je podaril go-
stiteljici Renati svojo ročno izdelano 
punčko in naše darilce v spomin na 
dogodek, ki nam je spet pričaral 
nasmeh in toplino v naših srcih. Na 
koncu smo se družili na dobri pogo-
stitvi, ki so jo pripravili.
Razdelili smo več darilc, ki smo jih 
pripravili na naših ustvarjalnih de-

lavnicah v stanovanjski skupini na 
Malem Vrhu, zloženke Novega Pa-
radoksa, glasila Priložnosti in hišni 
časopis Kilo kofeta.

Zapis: Natalija Nose, Maja Pajk, 
Nada Marinčič

Fotografije: hišni arhiv enote  
Mali Vrh 

ZAHVALA ZA  
POŽRTVOVALNO DELO!

Draga Marija, draga Ana.
V deželo vajinega življenja je jesen prišla,
ne bosta več v službi, uživali bosta doma.

Dobro in slabo smo delili in se od vsake posebej marsikaj naučili.
Vedno sta bili zanesljivi in zaradi vaju smo velikokrat velike uspehe želi. 

Sedaj je prišel čas, ko se z delovnega mesta morata posloviti in se hitro 
v stranko upokojencev vključiti.

Da bi prazne strani belih listov v vajinih knjigah življenja vsak dan bile 
popisane z lepimi dogodki, lepimi spomini.

Da bi v času, ki je pred vama, tudi v našem ZD še velikokrat zadišalo po 
Marijinem štrudlju iz prvih jabolk. 

Ana, tvoja pesniška žilica pa naj v naš ZD ponese nove rime in nove 
kitice tvojih pesmi.

Z vajinim odhodom v zaslužen pokoj je v ambulantah nastala velika 
praznina, ki se ne bo tako hitro zapolnila. 

Hvala za dolgoletno sodelovanje, ki ga ne bo moč izbrisati. Sta medi-
cinski sestri z veliko začetnico in z vrednotami, ki bi jih morala imeti 

vsaka medicinska sestra.
 Hvala za vajino zlato znanje, ki sta ga delili z nami, mi pa obljubimo, 

da ga bomo le še okrepili in naprej ga delili.

Ana in Marija, poklon in zahvala  
od vseh zaposlenih v ZD Ivančna Gorica.

ZD Ivančna Gorica

Spet bo z nami Aviratek, najbolj 
nora, mokra in blatna dolenjska 
pustolovščina
Sobota, 3. september, je dan, ki si ga bodo številni zapomnili za vedno. Po mokri in 
hladni, penasti in zabavni, predvsem pa po pristni dogodivščini in uspešno opra-
vljeni avanturi v naravi v okolici Šentvida pri Stični. In po dobrodelnosti. Aviratek je 
tradicionalna rekreativno-dobrodelna prireditev, saj vsak udeleženec prispeva del 
startnine v dobrodelne namene. Najcenejša startnina je na voljo do konca junija.
Organizator Avirateka, Prostovoljno gasil-
sko društvo Šentvid pri Stični, organizira že 
deseti tradicionalni Aviratek. Udeleženci 
organiziranega teka z ovirami bodo morali 
na razdalji osmih kilometrov premagati 20 
pristnih in zanimivih ovir, postavljenih na 
poljskih in gozdnih poteh v okolici Šentvida 
pri Stični. Dogodek je namenjen odraslim 
in polnoletnim osebam, za najmlajše pa 
bo organiziran mini Aviratek s tremi prila-
gojenimi poligoni v dolžini 300 metrov, 600 
metrov in 3 kilometre. Dogodek Aviratek 
združuje druženje, pristno pustolovščino in 
dobrodelnost.
Za vse tiste, ki niste Dolenjci po rodu in se 
sprašujete o pomenu imena dogodka - avira v kleni dolenjščini pomeni ovira, oblak je ablak, rjava je arjava, 
tek čez ovire pa aviratek.
Mini Aviratek
Zavedamo se, da otroci obožujejo tek in različne ovire. Zato tudi mini Aviratek 2022 ne bo manjkal. Tako kot 
bodo najmlajši navijali za vas, boste tudi vi lahko navijali zanje. V ciljnem prostoru na travniku bo urejen poli-
gon mini Aviratek za otroke in mladino. Za najmlajše bo organiziran mini Aviratek s tremi prilagojenimi poligoni 
v dolžini 300 metrov, 600 metrov in 3 kilometre s petimi do dvanajstimi ovirami. 
Aviratek ni tekmovanje
Organizatorji spodbujajo ekipno sodelovanje in druženje. Časa ne merijo. Lahko si ga vzamete »na počas« in 
»na peš«. Aviratek je primeren rekreacijski dogodek tudi za fizično slabo pripravljene udeležence. Prav tako 
se ne beležijo uspešno premagane ovire. Mirno lahko kakšno tudi izpustite. Ni treba biti vrhunski športnik, če 
želite sodelovati na dogodku. Pravzaprav je zasnovan tako, da ga lahko premagate tudi z berglami.
Kaj dobite za plačano startnino?
Pristno dolenjsko pustolovščino pri (nezahtevnem) premagovanju »avir«, topel občutek pri srcu zaradi pri-
spevka k dobrodelnemu namenu, krepko malico in pijačo, majico Aviratek s patentirano packo, priznanje za 
hvaljenje pred vnuki in veliko zanimive pustolovske vsebine za deljenje s svojimi prijatelji, sodelavci ... 
Organizatorji so poskrbeli, da bo zabavno tudi po Avirateku. Po zaključku teka in dobrodelne dražbe so namreč 
pripravili še Oktoberfejs, na katerem se boste ob dobri pijači in jedači zabavali tudi ob ritmih domačih ansam-
blov. 
Prijave na tek s premagovanjem zanimivih ovir lahko udeleženci opravijo na spletni strani www.aviratek.si. 

Franc Fritz Murgelj 
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Svetovljanski Dunaj in nagrajenci OŠ Stična
V torek, 7. 6. 2022, smo se »ta pridni« učenci z avtobusom, ki ga je peljal voznik Niko, odpravili na končni izlet na Dunaj (po nemško Wien). Zelo 
zgodaj zjutraj smo se zbrali na avtobusni postaji pred matično šolo. Z nami sta šli učiteljici Blanka Karanjac in Katja Tomažinčič. Odpeljali smo 
se v Višnjo Goro, kjer smo pobrali Višnjane, učitelja Igorja Rajnerja ter ravnatelja naše šole. 

Med vožnjo smo večinoma igrali 
igrice na telefonih, poslušali glas-
bo in se pogovarjali, nekateri so 
brali knjige ali spali. Učitelj Rajner 
je bil naš vodnik in nam odlično 
predstavil zgodovino ter geografijo 
Dunaja. Najprej smo ponovili, kje 
Dunaj sploh leži, katere so njego-
ve sosednje države in poimenovali 
pomembnejša gorstva (samo v ve-
dnost: najvišji vrh je Großglockner 
oz. Veliki Klek/Veliki zvon, visok 
3798 m) in podobne geografske 
značilnosti (ki nas po večini niso 
zanimale, brez zamere, učitelj), go-
voril pa nam je tudi o Habsburžanih 
in njihovem vladanju (zanimivejša 
tema). Spomnili smo se (ali pa iz-
vedeli), kdo je bila kraljica Marija 
Terezija (če še ne veste: prva habs-
burška vladarica, ki je bila do svo-
jih vojakov zelo materinska – kot je 
rekel učitelj Rajner: »Vojaki nikoli 

niso bili lačni ali žejni.« Ustanovila 
je šolo. Spoznali smo zgodbo o Sisi 
oz. Elizabeti Bavarski ter njenem 
bratrancu in možu Francu Jožefu I. 
Zagotovo ste že slišali za Radetzky 
march (march se izgovori marš). 
Imenuje se po avstro-ogrskem vo-
jaškem generalu Josefu Radetzkem. 
In nikoli ne uganete! On je odgovo-
ren, da je nastal dunajski zrezek! 
Takole smo pa izvedeli, kje je bil 
njegov »rojstni kraj«:
Igor Rajner: »Kaj mislite, od kod 
izvira dunajski zrezek: iz Nemčije, 
Italije ali z Dunaja?«
Mi: »Dunaja (tako smo mislili po 
večini).«
Igor Rajner: »Vsi vi ste pogrnili izpit 
(seveda v hecu)!«
Mi: »???«
Igor Rajner: »Prihaja iz Italije!«
Res, nismo verjeli, dokler ni pove-
dal legende o tem. Radetzky je imel 

v času svojega vladanja v Italiji svo-
jega dvornega kuharja. Ta pa ni ve-
del, kaj naj mu pripravi. Pri roki je 
imel meso, moko, jajca in suh kruh. 
Spomnil se je, kako lahko vse se-
stavine uporabi (namesto drobtin, 
ki jih poznamo danes, je uporabil 
kruh) in jed postregel generalu, ki 
je bil nad njo navdušen. Tako se je 
zrezek sprva imenoval milanski zre-
zek, kasneje pa ga je Radetzky pre-
nesel na Dunaj in ga preimenoval v 
dunajskega.
Naš prvi postanek je bil v Šentilju, 
tik pred mejo, drugi pa v Avstriji, 
v gostišču Landzeit (kjer smo našli 
brezplačen WC!). 
Približno ob 12. uri smo prispeli do 
naše prve postaje: poletne reziden-
ce oz. Schönbrunna. Tam smo se 
slikali, videli slavolok zmage Glori-
ette, si ogledali Neptunovo fontano 
in nekateri tudi živalski vrt (ki je, 

mimogrede, najstarejši živalski vrt 
na svetu). Ugotovili smo, da je park 
urejen v baročnem slogu, saj je vse 
grmovje natančno obrezano, pov-
sod pa so velikanski kipi. Izvedeli 
smo, od kod ime Schönbrunn (ce-
sar Matija je prvič videl arteški vo-
dnjak, iz katerega so pili dvorjani in 
vzkliknil: »O, wie schön Brunn!« – 
»O, kako lep vodnjak!«), in tudi, da 
je bila najljubša barva Marije Tere-
zije rumena (zato je palača Schön-
brunn rumene barve). Nato smo 
se vrnili na avtobus in se odpeljali 
dalje. Šli smo mimo tržnice, parka 
Prater (zabaviščni park, kjer se na-
haja panoramsko kolo Riesenrad), 
parlamenta (podoben je templju, 
saj mu podporo dajejo korintski 
stebri, pred njim pa stoji kip boginje 
Atene, ki ponazarja demokracijo), 
dunajske državne opere (Wiener 
Staatsoper), Centra združenih naro-
dov, mestne hiše, zimske rezidence 
… Do razglednega stolpa Donau-
turm, na katerega smo se povzpeli. 
Visok je 252 m, z dvigalom pa se 
pride do 170 m. Ko smo prišli nazaj 
dol na parkirišče, je začelo deževati 
(In nekateri niso imeli dežnikov!). 
Hitro smo šli v avtobus in se odpe-
ljali naprej mimo Štefanove kate-
drale. Po poti smo našteli avstrijske 
skladatelje (skoraj sramotno je, če 
še niste slišali za Mozarta in Stra-
ussa) in slovenske predstavnike, 
ki so delovali na Dunaju (npr. Jože 
Plečnik, Ivan Cankar, Maks Fabiani, 
Jurij Slatkonja …). Nato smo prispeli 
do Španske jahalne šole, kjer smo 
izstopili in se malo sprehodili. Ogle-

dali smo si kipa dveh jezdecev. 
Potem pa smo imeli prosti čas (Ki 
smo ga vsi tako nestrpno pričakova-
li!). Večinoma smo šli v McDonald's 
in Starbucks nekaj pojest ali pa po 
trgovinah. Ker je padal dež, je bilo 
malo zoprno, saj smo morali od 
ene do druge trgovine teči, vendar 
smo se vseeno zabavali. Pozno po-
poldan smo se zbrali, učitelji so nas 
prešteli in že smo se peljali proti 
domu (no, vsaj tako smo mislili,  a 
smo se zmotili). Na avtobusu nam 
je učitelj Rajner povedal, da gremo 
še v Hundertwasserjevo galerijo 
… Pa smo šli. Bilo je res zanimivo, 
saj je bilo vse »malo odštekano« 
(barvno in vijugasto – stopnice so 
bile upognjene … to ti najbrž pove, 
da ni bilo ravno običajno). Nasproti 
galerije pa je bila tudi hiša (ali pa je 
bil blok … imela je več nadstropij) 
narejena v Hundertwasserjevem 
slogu.
Nato smo šli na avtobus in se res 
odpeljali nazaj proti Sloveniji, šoli 
in domu. V Višnji Gori smo odložili 
Višnjane, učitelja Rajnerja in ravna-
telja, potem pa se odpeljali naprej, 
proti matični šoli. Točno ob 23.00 
smo parkirali na avtobusni postaji, 
kjer so nas čakali starši.
Bili smo utrujeni. Naslednji dan 
smo zjutraj težko vstali in šli v šolo, 
a je bilo vredno. Ta dan si bomo 
zagotovo zapomnili kot lepo dogo-
divščino, ki smo si jo zaslužili s tru-
dom in nekaj dela.

Jerca Erjavec, 8. a

Sončni in mladih poln Hirschaid
V ponedeljek zjutraj smo se odpra-
vili na pot v Nemčijo. Peljali smo 
se približno osem ur in pozno po-
poldan prispeli v Hirschaid. Tam so 
nas že čakali nemški učenci. Vsak je 
spoznal svojega partnerja in z njim 
odšel domov. V torek smo se naj-
prej na šoli igrali igrice, da smo se 
med seboj malo bolje spoznali, po-
tem pa smo odšli v mesto Bamberg. 
Tam smo si ogledali veliko zname-
nitosti. Za kosilo smo v piceriji Sal-

lino jedli res okusno pico. Ko smo 
bili vsi siti, smo se odpravili na mini 
golf. Kmalu zatem je prišel avtobus 
in nas odpeljal domov k družinam. 
V sredo smo odšli v mesto Nürn-
berg. Najprej smo si ogledali nekaj 
znamenitosti, pojedli malico in od-
šli v muzej prihodnosti. Bil je res 
zanimiv. Po kosilu pa smo imeli dve 
uri prostega časa. Zadnji dan smo 
imeli dejavnosti na šoli. Nekateri so 
se šli igre, drugi pa so pekli »čebul-

no pogačo«. Kasneje smo odšli do 
župana Hirshaida in kmalu je bilo 
dopoldneva konec. Popoldne smo 
imeli čas za druženje z družinami. 
Izmenjava je bila dobra izkušnja za 
vse in vsi smo se naučili nekaj nove-
ga. Videli smo, kako se naše življe-
nje razlikuje od nemških učencev in 
komaj čakamo, da nas bodo v sep-
tembru ali oktobru obiskali. 
                                                                                                          

Karolina Genorio, 8. a 

Obiskal nas je  
Deželak Junak!
V petek, 3. junija 2022, se je mimo OŠ Zagradec zape-
ljal Deželak Junak. V desetih dneh je prekolesaril Slo-
venijo in s pomočjo poslušalcev Radia 1 zbiral denar 
za počitnice otrok, ki živijo v težkih razmerah. 
Okoli 13.00 se je za dobrih petnajst minut ustavil pred našo šolo in se z 
nami malce družil. Jaka Zajc, učenec 6. b, mu je prebral pesem, ki jo je 
napisala učiteljica Vesna Zimic Gluvić. Našega darila se je zelo razveselil.
Tudi učenci in učitelji OŠ Zagradec so sodelovali v tej dobrodelni akciji 
in prispevali nekaj denarja.
Ravno tako so se prihoda Deželaka razveselili otroci iz vrtca Sonček.

Pripravili: Nataša Rebec Lukšič, prof., in Vesna Zimic Gluvić, prof.
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SOBOTNE DELAVNICE NA OŠ ZAGRADEC

Odkrivajmo lepote Avstrije
V soboto, 14. maja 2022, smo na OŠ Zagradec v okviru projekta »Spoznavajmo dežele« izvedli delavnice na temo »Odkrivajmo lepote Avstrije«. 
Na raziskovalnem dnevu je sodelovalo 62 učencev (v dejavnosti so bili vključeni učenci 5.–9. razreda matične šole). 
Po kratkem pozdravnem nagovoru 
ravnateljice Barbare Maver in glav-
ne koordinatorke Nataše Rebec Lu-
kšič smo najprej prisluhnili zanimi-
vemu predavanju »Avstrija in njeni 
Slovenci«, ki ga je za nas pripravil 
izr. prof. dr. Jernej Zupančič, preda-
vatelj na Oddelku za geografijo na 
Filozofski fakulteti v Ljubljani, nato 
pa je sledilo delo v delavnicah.

Učenci geografske delavnice so se 
prelevili v turistične organizator-
je in pripravili lesene dvojezične 
krajevne napise iz dveh območij, 
kjer živijo pripadniki slovenske na-
rodne skupnosti, ter obris državne 
meje Avstrije v barvah njene zasta-
ve. Učenci glasbene delavnice so 
se naučili zaigrati cesarsko himno 
in skladbo »Beli cvet« iz muzikala 

»Moje pesmi, moje sanje«. Mla-
di likovniki so pod mentorstvom 
Mateje Marinko in učiteljice li-
kovne umetnosti risali portrete 
avstrijskega skladatelja Mozarta, 
učenci tehniške delavnice pa so s 
pomočjo strojev izdelali družabne 
igre na temo Avstrija. Udeleženci 
zgodovinske delavnice so izdelova-
li zgodovinske plakate, kuharji so 
raziskovali avstrijsko kulinariko ter 
spekli sacher torto in šmorn, novi-
narji pa so se preko videokonferen-
ce pogovarjali s Slovenci, ki živijo ali 
opravljajo svoje delo na avstrijskem 
Koroškem. Dogajanje na delavnicah 
so ves čas budno spremljali naši 
mladi fotografi.
Sobotne delavnice smo zaključili s 
kratko predstavitvijo posameznih 
delavnic in ogledom razstavljenih 
izdelkov. Nagovorila nas je sama 
»Marija Terezija«, edina habsbur-
ška vladarica habsburških zveznih 
dežel – kartonasta lutka, ki sta jo 
s spretnimi rokami izdelali zunanja 

sodelavka Maja Peterlin in učiteljica 
Mateja Jere Grmek, glas pa ji je po-
sodila učiteljica Vesna Zimic Gluvić. 
Ob zaključku predstavitve delavnic 
so si učenci privoščili košček Sa-
cherjeve torte in carskega praženca 
– slastnih avstrijskih jedi, ki so jo za 
nas pripravili učenci kulinarične de-
lavnice.

Pripravili: 
Nataša Rebec Lukšič in Vesna Zi-
mic Gluvić v sodelovanju z ostalimi 
mentorji sobotnih delavnic

Fotografije: 
Gabrijela Vidmar (učenka 9. a) in 
Nika Haler Metelko (dijakinja Sre-
dnje šole za oblikovanje in fotogra-
fijo Ljubljana)

Obeležitev dneva čebel 
na OŠ Ferda Vesela 
Šentvid pri Stični
Tudi na naši šoli smo v petek, 20. maja, obeležili svetovni dan čebel. Učen-
ce so že ob prihodu v šolo pozdravile čebele s svojim brenčanjem ter Sla-
kova pesem Čebelar, za malico so se sladkali z medom, na rekreativnem 
odmoru pa so lahko zaplesali ob zvokih skladb na temo čebel. Sedmošolci 
so že v ponedeljek v gredico posejali medovite rastline. 
Skratka, cel teden je bilo na naši šoli zaznati utrip čebel, saj so pri pouku 
učenci glede na dopustni čas ustvarjali in se pogovarjali na temo čebel in 
čebelarstva. Vsak je narisal tudi svojo panjsko končnico, ki sestavlja del ve-
likega Ferdovega čebelnjaka, ki smo ga izdelali v naslednjih dneh.
Ob dnevu čebel čebelam želimo dobro pašo in zdravja, čebelarjem pa obil-
no letino. Naj medi!

Mateja Lesjak, koordinatorica  

Planinsko dejavnost zaključili z 
dvodnevnim izletom
Na Osnovni šoli Ferda Vesela Šent-
vid pri Stični smo v letošnjem šol-
skem letu zagnano stopili na planin-
ske poti in se že v jeseni odpravili 
na dva pohoda. Tako smo 18. sep-
tembra 2021 prehodili KROŽNO 
POT DVEH SLAPOV v organizaciji 
Planinskega društva Polž Višnja 
Gora. Kmalu za prvim pohodom je 
sledil oktobrski vzpon na Ratitovec 
(1666 m. n. v.), ki nam je ponudil 
čudovit razgled ter slastne flancate. 
Po vzponu na tisočaka smo naredili 
daljši odmor od skupnega pohaj-
kovanja, ki je trajal vse do meseca 
marca, ko smo se povzpeli na Mr-
zlico (1122 m. n. v.). Tudi tam je bil 
naš trud poplačan s čudovitim raz-
gledom daleč naokoli. Navdušila so 
predvsem igrala pred kočo. 
Po dvoletnem premoru pa nas je 
le pričakala tudi nočitev v planinski 
koči, ki so je bili naši planinci zelo 
željni. Gre za posebno doživetje, ki 
odtehta vse bolečine v mišicah. Šti-
rinajstega in petnajstega maja 2022 
smo se podali v Karavanke. Odločili 
smo se, da se povzpnemo pod nji-
hov najvišji vrh, tj. Stol. Pot smo za-
čeli na železniški postaji v Šentvidu 
pri Stični, od koder nas je hitri vlak 

odpeljal do Ljubljane ter naprej v 
Žirovnico. Od tam smo nadaljevali 
mimo Završniškega jezera proti Val-
vasorjevemu domu pod Stolom. Po 
namestitvi smo se povzpeli še na 
razgledno Zabreško planino, kjer 
smo uživali do mraka. Po večerji sta 
sledila kratko druženje ter zaslužen 
nočni počitek. Naslednje jutro smo 
se po zajtrku odpravili na Ajdno. 
Gre za arheološko najdišče gor-
skega naselja. Podrobneje nam ga 
je predstavil domačin, predsednik 
Planinskega društva Radovljica. Iz-
vedeli smo še veliko več, kot je za-
pisanega na informativnih tablah. 
Zahvaljujemo se mu za čas, ki nam 
ga je nesebično namenil. Ob sesto-
pu pa so nekateri učenci preizkusili 
svoj pogum v plezanju ter spuščanju 
po vrvi. Vse je potekalo ob skrbnem 
varovanju ter s potrebno planinsko 
opremo. Večina je bila navdušena, 
nekateri pa so ugotovili, da niso 
najboljši prijatelji s strmino ter ne-
stabilno podlago. Na koncu smo vsi 
varno sestopili do jezera, kjer so nas 
čakali malica, sladoled ter avtobus. 
Po spoznanju, da polovica planin-
cev še ni obiskala domačega kraja 
našega največjega pesnika, smo se 

odločili, da prevozimo še to kratko 
razdaljo ter ga obiščemo. Odpeljali 
smo se do Prešernove domačije v 
Vrbi. Izlet smo zaključili umirjeni ter 
utrujeni.  
Ob zaključku naše planinske dejav-
nosti se vodnikom Planinskega dru-
štva Polž Višnja Gora zahvaljujemo 
za njihov prosti čas, dobro voljo ter 
vso pomoč, ki jo nudijo našim pla-
nincem na pohodih. Bili so naši zve-
sti spremljevalci pri vseh planinskih 
podvigih.
Zahvaljujemo se tudi našim zvestim 
šoferjem Niko Toursa, ki nas nikoli 
ne pustijo na cedilu, pa četudi smo 
včasih malenkost zahtevnejši z iz-
branimi lokacijami in željami. 
Ponovno je za nami leto, ki ga bomo 
ohranili v spominu z nepozabnimi 
doživetji tako na enodnevnih kot 
zaključnem dvodnevnem izletu. 
Držimo pesti, da bo prihodnje po-
dobno. 
Dragi planinci, tudi v poletnih me-
secih vam želiva veliko nepozabnih 
doživetij, pogledov z višav ter varen 
korak. 

Bojana Iljaž in Polona Lampret, 
planinski mentorici na Osnovni šoli 

Ferda Vesela Šentvid pri Stični
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Planinski pohod učencev OŠ Stična na 
Slemenovo špico
V soboto, 21. 5. 2022, smo se učen-
ci in mentorice planinskega krožka 
OŠ Stična, OŠ Zagradec in OŠ Veliki 
Gaber skupaj z vodniki PD Polž od-
pravili na 5. planinski pohod na Sle-
menovo špico (1911 m). 
60 učencev, osem učiteljev in štirje 
vodniki smo pot začeli pri Erjavčevi 
koči na Vršiču. Začeten trud v kla-
nec po grušču in kamenju je bil po-
plačan s čudovitimi razgledi na goro 
Prisojnik in obraz Ajdovske deklice, 
ki ga je ustvarila narava.
Ko smo prispeli do položnejšega 
dela, nas je ob pobočjih presenetil 
sneg, a je sijalo tudi sonce. 
Vodič Aleš nas je vodil dalje po bolj 
in manj strmih stezah, deloma pre-
kritih s snegom. Vsi učenci so se 
eden za drugim, kot pravi hribolaz-
ci, s pogumom in brez kančka slabe 
volje vzpenjali proti vrhu. 
Ko smo po dveh urah hoje prispeli 
pod vrh, smo se okrepčali z malico 
iz svojih nahrbtnikov. Vmes smo 
opazovali sive in bele gore: Jalovec 

in Mojstrovko.  
Sledil je vzpon do samega vrha, od 
koder smo videli skakalnice v Plani-
ci. 
Začelo se je oblačiti, čakal nas je 
spust v dolino. Prispeli smo nazaj 
do Aljaževe koče, kjer smo mento-
rice izpolnile in ožigosale planinske 
knjižice. Sledil je odhod domov. 
Vtisi učencev: »super«, »nič ni na-

porno«, »malo nevarno« (zaradi 
strmih pobočij), a učitelji dodaja-
mo: odličen pohod, poln razgledov, 
čistega zraka in pravih malih, a v 
srcu velikih pohodnikov. 

Hvala vodnikom PD Polž za organi-
zacijo in vodenje prijetnega dožive-
tja.

Tadeja Mišmaš

Podružnična šola 
Temenica se je 
udeležila 29. Srečanja 
podružničnih šol
V četrtek, 26. maja 2022, smo se učenci podružnične 
šole Temenica udeležili 29. srečanja podružničnih šol, ki 
je letos potekalo v Šentlovrencu.

Plesni utrip z državnega tekmovanja
V sredo, 18. 5. 2022, smo se dijaki Srednje šole Josipa Jurčiča udeležili državnega  
tekmovanja- Šolskega plesnega festivala, ki je potekalo v  Ljubljani, v plesni šoli Bo-
lero.  
Ljubitelji plesa iz cele Slovenije so 
tekmovali  v solo plesih: hip hopu, 
popu, latinu, v šolskih plesnih pro-
dukcijah ter  plesih v paru: standar-
dnih in  latinskoameriških plesih. 
Našo šolo sta v kategoriji standar-
dnih plesov zastopala dijaka tretje-
ga letnika gimnazije, Ana Adamlje 
in Vid Omejec. Osvojila sta prvo 
mesto in postala  državna prvaka 
in NAJ SREDNJEŠOLSKI PLESNI PAR 
v standardnih plesih. Odplesala sta 
angleški valček, tango ter foxtrot. 
V Ljubljano smo zanju prišli navijat 
tudi ostali člani plesnega krožka, ki 
ga vodi odlična profesorica nemšči-
ne in plesa, Marija Majzelj-Oven. 
Plesno obarvan dan je bil lep in ne-
pozaben zaključek našega šolskega 
plesnega leta. Zmaga soplesalcev 
pa je velika spodbuda za nas, da 
tudi v prihodnje  plešemo  in nada-
ljujemo dolgoletno tradicijo zmag 
plesnih parov naše šole na ŠPF-ju.
Nekaj  dni kasneje, 27. 5. 2022,  sta 

Ana in Vid v ritmu tanga popestrila  
tudi prireditev ob prazniku občine 
Ivančna Gorica. 
Veselimo se že naslednjega plesne-
ga šolskega leta in novih plesnih 

izzivov. Naši profesorici pa se vsi 
dijaki plesnega krožka iskreno za-
hvaljujemo, da nas je popeljala v 
čudoviti svet plesa.

Zala Žerovnik, 1. A

Pohod na Mrzlico
Bila je meglena sobota, 23. 4. 2022, ko smo s Ciciplaninci opravili pohod  
na Mrzlico, na 1119 m nadmorske višine. Zbrali smo se ob 8. uri pri Teme-
nici. Tokrat nas je na pohodu vodil zelo prijazni Boštjan. Nadomeščal je 
našega Janeza, na katerega smo se med pohodom večkrat spomnili. Odpe-
ljali smo se proti Trbovljam in parkirali pri Lovski koči na Podmeji, na koncu 
vasi Knezdol. Tokrat je bil naš najmlajši pohodnik Ožbe, ki je nedolgo nazaj 
upihnil dve svečki. Vsi z nahrbtniki in dobre volje smo krenili na hrib. Hrib 
se je rahlo vzpenjal, pot je bila lepo označena in nihče ni imel težav s 6-ki-
lometrsko razdaljo v eno smer. Po poti so nas spremljali močeradi in tekači, 
ki so imeli državno tekmovanje, tako da smo lahko tudi navijali. Na vrhu 
smo se dobro okrepčali, se slikali, žigosali planinske knjižice in se odpravili 
v dolino. K sreči nas ni ujel dež in smo aktivno izkoristili sobotni dan.

Danijela Zupančič

Srečanja se je udeležilo okoli 150 otrok z učitelji iz podružničnih šol Prim-
skovo, Štangarske Poljane, Velika Kostrevnica ter naše šole. Ob prihodu na 
podružnično šolo Šentlovrenc so nas prijazno sprejeli tamkajšnji zaposleni 
in učenci. Pozdravila in nagovorila sta nas tudi ravnatelj osnovne šole Treb-
nje Rado Kostrevc in župan občine Trebnje Alojzij Kastelic. Vabilu pa sta 
se odzvala tudi ravnatelj Osnovne šole Šmartno pri Litiji Tomaž Rozina in 
ravnateljica Osnovne šole Ferda Vesela Šentvid pri Stični Angelca Mohorič.
Učenci PŠ Šentlovrenc so se nam predstavili s čudovitim kulturnim progra-
mom. Vsak obiskovalec je dobil pikapolonico za srečo, ki nas bo spominjala 
na to srečanje. Po nastopu smo se vsi učenci zbrali na šolskem igrišču in 
se medsebojno družili. Z avtobusom smo se odpeljali do trim steze »Loška 
lisička« v Veliki Loki, kjer smo se sprehodili po gozdni poti, med potjo pa 
smo tudi potelovadili in se družili. Trim steza »Loška lisička«, je krožna goz-
dna pot, ki poleg športne vadbe ponuja tudi naravni poligon za opazovanje 
narave in živali, o čemer smo se lahko prepričali tudi sami. Srečanje je bilo 
prijetno, za zaključek pa so nas pogostili z odličnim sladoledom. Učencem 
in učiteljem PŠ Šentlovrenc smo se lepo zahvalili za pogostitev in organiza-
cijo čudovitega dne ter se poslovili. Nato pa smo se z avtobusom zadovolj-
ni ter polni novih vtisov in prijateljstev vrnili v Temenico.  
Naslednje jubilejno 30. srečanje bo na Primskovem, kjer se je vse skupaj 
pravzaprav začelo. 

Učiteljici PŠ Temenica

Ciciplaninci na Veliki planini
Komaj smo čakali vremensko ugoden dan za naš 
podvig na Veliko planino. Zbor smo imeli v Višnji 
Gori, tokrat spet s prijaznima izkušenima vodniko-
ma Janezom Čebularjem in Boštjanom Medveškom. 
Ko nas je vzgojiteljica Tanja preštela, smo odrinili 
proti Kamniku. Tokratni najmlajši cici-planinki sta 
bili dve dojenčici, ki sta lahko pasli svoji kravici. Ker 
na planino žal še niso pripeljali krav in teličkov, smo 
opazovali druge lepote naših planin, planinskih koč 
in rastlin. Opazili smo rumeno cvetoče pogačice, 
tu pa tam še kak žafran, ter našli nekaj velikih mra-
vljišč.  V Domžalskem domu smo se okrepčali in se 
nato povzpeli še do kapelice. Prehodili smo skoraj 
10 km in se povzpeli na pribl.1534 m nadmorske vi-
šine. Uživali smo v lepotah slovenskih planin ter do-
bri družbi. Varno smo se vrnili domov z lepimi vtisi 
in nekaj slikami za spomin.
Pohvale našim spodbudnim vodnikom in vzgojiteljici 
Tanji. Pohod toplo priporočamo vsem, gneče ni bilo.
Lep in že malo vroč planinski pozdrav!

Danijela Zupančič
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Po krajšem premoru  zaradi epide-
mije smo letos ponovno obiskali 
našo pobrateno občino. 
V ponedeljek, 30. 5. 2022, se je 6 
dijakov Srednje šole Josipa Jurčiča, 
10 učencev Osnovne šole Stična in 
4 učenke Osnovne šole Zagradec v 

spremstvu treh učiteljev odpravilo 
proti Nemčiji na petdnevno medna-
rodno izmenjavo s pobrateno šolo 
Realschule Hirschaid. 
Po prihodu v Hirschaid je sledil 
prijazen sprejem, nato pa se je 
vsak seznanil z  družino, pri kateri 

je bival. Naslednja dneva sta bila 
namenjena spoznavanju bližnjih 
mest, Bamberga in Nürnberga. V 
Bambergu smo si ogledali katedralo 
in si privoščili pico. Preostanek po-
poldneva je potekal bolj sproščeno, 
saj smo se z našimi  partnerji preiz-
kusili v igranju mini golfa. V sredo 
je sledil ogled Nürnberga in  muzeja 
na temo prihodnosti. V četrtek je 
naš skupni čas že počasi mineval. 
V šoli smo izdelali plakate za vsako 
od sodelujočih šol in se pozabavali 
s športnimi igrami ali pečenjem ti-
pičnega  nemškega kolača. Potem 
pa smo se napotili na obisk k župa-
nu občine Hirschaid.  Najprej smo 
si ogledali video, nato pa nam je 
predstavil občino Hirschaid, aktu-
alne projekte, zgodovinsko ozadje 
začetkov partnerstva in sedanje so-
delovanje  z občino Ivančna Gorica 

Utrinki z izmenjave s šolo iz Hirschaida

Šolstvo

Strokovni center Višnja Gora - trikrat 
Slovenija v malem 
Letošnja pomlad je v našem cen-
tru minila razgibano in svobodno. 
V kratkem času smo se znašli v 
središču slovenske in mednarodne 
pozornosti. Po enem letu izvajanja 
dela po novi zakonski ureditvi smo 
si nabrali dovolj izkušenj, da jih lah-
ko posredujemo zainteresiranim. 
Tako smo 1. aprila sprejeli obisk več 
kot petdesetih sodnikov in tožilcev, 
ki so želeli, da jim predstavimo po-
pulacijo in način dela v našem cen-
tru. Naša strokovna skupina, ki ob-
sega psihologinjo, socialno delavko, 
dve psihoterapevtki, psihiatra in 
mobilno službo, je predstavila celo-
tni pristop pri obravnavi težav mla-
dostnikov. Poudarili smo narašča-
joče težave v duševnem zdravju in 
svoja prizadevanja za povezovanje 
vseh dejavnikov. Izpostavili smo pri-
mer dobre prakse z lokalnim oko-
ljem in Centrom za krepitev zdravja 
v Ivančni Gorici. Možnost vpisova-
nja mladih iz okolja v izobraževane 
in dnevne programe je bila z odo-
bravanjem sprejeta. 
Prav tako smo jim predstavili vlogo 
našega centra, ki v regiji usklajuje 
delo Mladinskega doma Jarše in 
Malči Beličeve, enako izvajamo mo-
bilno socialno pedagoško pomoč. V 
času obiska je visoke goste obiskal 
dr. Jurij Groznik z državnega od-
vetništva. Skupaj z vodstvom Hiše 
kranjske čebele smo za goste orga-
nizirali še ogled le-te. Pospremil jih 
je Pavel Groznik in jim po poti razla-
gal znamenitosti. 
Drugič smo bili Slovenija v malem 
konec aprila, ko smo izvedli likov-

no druženje otrok in mladostni-
kov iz vseh slovenskih zavodov za 
usposabljanje. Tema letošnjega ex-
-tempora je bila Kranjska čebela. 
V ta namen smo najprej obiskali 
hišo Kranjske čebele, kjer so otroke 
prijazno sprejeli in ogled prilagodi-
li tako, da so dobili čim več idej za 
upodobitve v risbah. Otroci so se 
odlično odzvali in predstavili celo 
paleto risb na dano tematiko. Še 
enkrat se je izkazalo, da Višnja Gora 
s Hišo kranjske čebele postaja za-
nimiva za obiskovalce od drugod. 
Delali so skupna dela, tudi panjske 
končnice. 
Prav poseben dan je bil tudi 12. 
maj. Po dvoletnem zatišju smo or-
ganizirali 23. tradicionalni pohod 
po Jurčičevi poti. Pohod je orga-
niziran kot državno tekmovanje v 
poznavanju življenja in dela našega 
pisatelja. Zaključi se v popoldanskih 
urah s tekmovanjem v karaokah. 

Poleg udeležencev iz vseh sloven-
skih zavodov se ga je letos udeležilo 
še 20 študentk iz Nizozemske, s ka-
terimi smo povezani preko združe-
nja Euromet. Skupaj se je na pohod 
odpravilo več kot sto mladih. Naš 
pohod je res nekaj posebnega. 
Začne se na Muljavi, na Jurčičevini, 
kjer tekmujejo ekipe v gledališkem 
skeču. Prelepo okolje nudi obilo iz-
točnic. Osebje Jurčičeve domačije 
vedno prijazno sprejme mlade in 
jim omogoči nastope. Sledi pot do 
roba gozda in preizkušnja v spre-
tnosti. Na Zavrtačah je poleg mali-
ce še matematično-fizikalna naloga 
»hitri polž«, na Pristavi lovijo ribe, 
na Jelenovem rogu dobijo sladoled 
in že so v Višnji Gori. 
Letos so zmagali mladi iz Vzgojnega 
zavoda Smlednik, smo pa opazili, da 
so bile vse ekipe borbene. 
Tudi študentke iz Nizozemske, ki so 
pridelale nekaj žuljev, pa tudi posle-
dic sončnih žarkov, so bile zadovolj-
ne.
Pred nami so zaključni izpiti in od-
hod mladih v življenje. Nekatere 
bomo še spremljali, saj imamo mla-
dinsko stanovanje v Novem mestu. 
Septembra odhajamo na srečanje 
Eurometa-organizacija, ki združuje 
16 podobnih zavodov iz 10. evrop-
skih držav, tokrat bo v Belgiji. Zapo-
sleni bodo udeleženi na simpoziju 
z naslovom Pomen prostočasnih 
dejavnosti za resocializacijo mladih, 
naši dijaki pa bodo tri dni preživeli 
skupaj s svojimi vrstniki. 

Peter Pal, ravnatelj

Praznik »zelenih bralcev« 
v občini Ivančna Gorica
V občini Ivančna Gorica praznujemo in se veselimo skupaj z drugošolci, ki 
so se v letošnjem letu naučili brati in tako postali »zeleni bralci«. Kar 230 
drugošolcev je obleklo zeleno majico, na katerih je za deklice ilustrirana 
zelena bralka Tinca, pod katero piše »Že berem sama«, in za dečke zeleni 
bralec Bine, pod katerim je napis »Že berem sam«. 

ter na koncu odgovarjal na vpraša-
nja radovednih  učencev v izmenja-
vi. Četrtek popoldne smo preživeli 
prosti čas z družinami gostiteljica-
mi, vsak malo drugače. Petek je žal 
prišel prehitro. Preden smo se za-
vedali, smo se že poslavljali od na-
ših gostujočih partnerjev, njihovih 
družin in učiteljev s  tolažbo, da se 
vidimo jeseni v Sloveniji. 
Izkušnja, ki smo jo doživeli, je bila 

izjemna, enkratna in nepozabna, 
saj smo spoznali novo kulturo in lju-
di ter izpopolnili svoje znanje nem-
ščine. Neposreden stik z nemškim 
jezikom in kulturo nas je veliko na-
učil in obogatil. Zdaj pa že nestrpno 
čakamo, da nam naši novi prijatelji 
vrnejo obisk. 

Neža Marinčič in 
Aljaž Lampret, 2. letnik

Srednja šola Josipa Jurčiča

Župan podpira projekt kot promotor branja, občina Ivančna Gorica, ki je 
»Branju prijazna občina«, pa financira nakup zelenih majic kot nagrado in 
spodbudo za učence, da so postali bralci. Namen projekta, ki poteka že 
šesto leto zapored, je ozavestiti vlogo in pomen branja za otroke ter širiti 
bralno kulturo v naši občini.
Drugošolci se zelo zavzeto učijo brati skozi vse leto in postopoma usvajajo 
tehniko branja. Pomagajo jim učiteljice, ki jih spodbujajo z raznovrstnimi 
bralnimi metodami; doma jih motivirajo starši; v knjižnici jim knjižničarji 
z bralno, knjižno in knjižnično vzgojo prikažejo pomen branja, predstavijo 
raznovrstne knjige, pokažejo kotičke za mlade bralce, spoznajo izposojo 
knjig in jih povabijo na različne knjižnične dejavnosti. Učence tudi povabijo 
k vpisu v knjižnico. Letos se je na novo vpisalo kar 62 drugošolcev. Bližajo 
se počitnice, zato si bodo lahko izposojali knjige in uživali v branju knjig. 
Slavnostni sprejem med bralce z županom je bil letos na PŠ Višnja Gora. 
Zeleni bralci so si ogledali gledališko predstavo Pika potuje po svetu, z za-
voda Enostavno prijatelji, kjer so neizmerno uživali, peli, plesali, s Piko tudi 
raziskovali in na koncu le našli njenega očeta Evrazija Nogavičko. Letošnje-
ga sprejema med bralce se je udeležil podžupan občine Ivančna Gorica 
Tomaž Smole, ki je z zelenimi bralci delil spomin na svoja mlada leta, ko je 
sam stopal po prvih bralnih stopinjah, mladim bralcem pa čestital za zelo 
pomemben korak v njihovem življenju.
Vseh 230 drugošolcev sta obiskali knjižničarki Anita (zelena bralka Tinca) 
in Petra iz knjižnice Ivančna Gorica. Zelena bralka Tinca je učencem pove-
dala, da se je tudi sama z učenjem branja zelo trudila, čisto vsak dan. Je še 
malo zelena, kakor jabolko, ki mora še zoreti. Navdušeno pove, da mora še 
veliko brati, da bo postala dobra bralka. Več kot bo brala, bolj bo zorela, 
manj se ji bo zatikalo, bolj bo razumela, kaj bere. Želi si postati zlata bralka. 
Knjižničarki sta drugošolcem čestitali in podelili zelene majice. Da pa zeleni 
bralci tega prazničnega dne ne bodo nikoli pozabili, so se tudi fotografirali.  
Občina, učitelji in knjižničarji se zavedamo pomena bralne kulture, bralne 
vzgoje in bralne pismenosti v naši občini. Ker je branje ena od ključnih 
zmožnosti, ki jih potrebuje človek za učinkovito funkcioniranje v vsako-
dnevnem življenju, je zelo pomembno, da ga učenci usvojijo. Branje omo-
goča dostop do znanja, do samostojnega učenja, do nadaljnjega šolanja 
ipd. Otroci, ki odraščajo v beročem okolju, so v življenju uspešnejši. Zato 
smo še toliko bolj veseli, da občina projekt podpira, ker s skupnim sodelo-
vanjem zmoremo več in tako prispevamo k izboljšanju bralne pismenosti 
in pospeševanju bralne kulture v naši občini.
Zahvaljujemo se Občini Ivančna Gorica, županu in podžupanu se iskre-
no zahvaljujemo za vso podporo in se veselimo nadaljnjega sodelovanja. 
Hvala učiteljem, knjižničarjem, vodstvu šol in staršem za uspešno skupno 
sodelovanje, da bomo lahko še dolgo spodbujali mlade bralce na njihovi 
bralni poti.

Petra Volkar, Knjižnica Ivančna Gorica
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Zborovski BUM v Šentvidu pri Stični
Pri Osnovni šoli Ferda Vesela v Šentvidu pri Stični je v petek, 27. 5. 2022, v počastitev praznika Občine Ivančna Gorica potekal Zborovski Bum, 
območna revija otroških in mladinskih pevskih zborov osnovnih šol Ivančne Gorice, Grosuplja in Dobrepolja ter Glasbene šole Grosuplje.
Letošnji območni revijski Zborovski 
BUM-i so prav gotovo nekaj poseb-
nega. Šentviški Zborovski BUM je 
bil namreč le eden od vrste zboro-
vskih BUM pevskih revij, ki so se 
konec maja odvijale po Sloveniji. Po 
dvoletnem neprijaznem obdobju 
za srečanja, kaj šele skupinska pre-
pevanja v živo, so se organizatorji 
namreč odločili, da letos proslavijo 
petje na prav poseben način in tako 
povežejo pevske zbore v en ogro-
men mega-pevski zbor. Pri tem so 
se zgledovali po znamenitem šta-
jerskem Zborovskem BUM-u – pri-
reditvi, ki je v Mariboru že gostila 
otroške in mladinske zbore iz cele 
Slovenije. Skupno petje je torej 
letos prenešeno na vse območne 
revije v organizaciji JSKD, na tako 
imenovane mini Zborovske BUM-e, 
kjer pevke in pevci iz lokalnih okolij 
skupaj pojejo na več kot 60 koncer-
tih po vsej Sloveniji.
Ravnateljica OŠ Ferda Vesela Angel-
ca Mohorič je izrekla dobrodošlico 
vsem nastopajočim in njihovim 
mentorjem ter mladim posvetila 
misli o pomenu glasbe in petja. Žu-
pan Dušan Strnad je ob ivanškem 
občinskem prazniku prijazno nago-
voril združeni otroški pevski zbor 
ter poudaril pomen sodelovanja 

in dogodkov, ki povezujejo vse tri 
občine. Pri tem je poudaril tudi po-
men pevske tradicije v Šentvidu Pri 
Stični.
Na Zborovskem BUM-u na igrišču 
Osnovne šole Ferda Vesela Šentvid 
pri Stični so se skupaj predstavili in 
zapeli pevke in pevci Mladinskega 
pevskega zbora OŠ Ferda Vesela 
Šentvid pri Stični z zborovodkinjo 
Simono Zvonar, Otroški pevski zbor 
OŠ Stična z zborovodkinjo Boja-
no Mulh, Otroški pevski zbor OŠ 
Zagradec in njegov zborovodja 
Žiga Jernejčič, Otroški in mladin-
ski pevski zbor OŠ Louisa Adamiča 

Grosuplje z zborovodkinjo Natašo 
Kocjančič, Otroški pevski zbor OŠ 
Brinje ter njegova zborovodkinja 
Maja Kavčič, Otroški in mladinski 
pevski zbor OŠ Šmarje-Sap z zbo-
rovodkinjo Nives Kemperle, Otroški 
in mladinski pevski zbor OŠ Dobre-
polje in zborovodkinja Maja Hrovat 
ter Mladinski pevski zbor GŠ Grosu-
plje s svojo zborovodkinjo Polono 
Kopač Trontelj. Skupaj je glasbeni 
program izvajalo skoraj 300 otrok. 
Zapeli so deset pesmi, ki so jih vo-
dili prav vse zborovodkinje in zbo-
rovodje iz osmih šol. Program je bil 
izveden v štirih sklopih: Domovina, 

ti in jaz; Zrak in sonce, to je zdra-
vo!; Kdor vesele pesmi poje; Sredi 
zvezd, noč in dan.
Dogodek je povezoval gledališki 
igralec Gašper Jarni, ki je navdušil 
mega otroški pevski zbor in šolsko 
publiko na prizorišču. Na klavirju pa 
je vse izvedbe spremljal Dominik 
Jakšič, predstavnik najmlajše skla-
dateljske generacije.
Zborovodkinje in zborovodja so 
prejeli ob tej priložnosti knjigo Kse-
nije Medved Basko in Violeta, iz ka-
tere so premierno izvedli noviteto 

Janija Goloba z istim naslovom. Vsi 
otroci združenega zbora pa so ob 
zaključku prireditve prejeli Bum ve-
trnice, ki so jih skupaj z okrasitvijo 
prizorišča pripravili učenci OŠ Ferda 
Vesela z mentorico Jelko Rojec.
Ravnateljica OŠ Ferda Vesela Angel-
ca Mohorič je s svojo ekipo in v so-
delovanju z JSKD OI Ivančna Gorica 
poskrbela za odlično organizacijo 
dogodka, ki je potekal kot uvod v 
šentviški 51. Tabor.

Simona Zorko 
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Podokniški večer Moškega pevskega 
zbora KD Vidovo
Na prijeten junijski večer smo v polni prenovljeni dvorani Doma kulture v Šentvidu 
izvedli letni koncert z naslovom Podokniški večer. 
Voditeljica Nuša je začela dogodek 
z lepimi besedami o dvorjenju v sta-
rih časih in ga povezovala s to tema-
tiko cel čas prireditve.
Poleg gostiteljev, ki smo peli v dveh 
sklopih, na začetku in na koncu, 
so sodelovali tudi naši prijatelji iz 
Moškega pevskega zbora Dob, dva 
mlada harmonikarja iz šole Klavdije 
Ceglar, ter naše pevske sopotnice iz 
Ženskega pevskega zbora Vidovo. 
Svoje znanje je prispeval tudi teh-
nik Boštjan, ki je poskrbel za zvok in 
razsvetljavo. 
Hvala vsem naštetim, kot tudi dru-
gim, ki so kakorkoli prispevali, ter 
nenazadnje tudi vsem obiskoval-
cem.

Koncert se je končal v prijetnem 
vzdušju, ki ga ni manjkalo tudi ob 
druženju po uradnem delu.

Se vidimo kmalu!
Boris Sadar,

MoPZ KD Vidovo

Večer folklore v Šentvidu
Čeprav petek 13. velja za dan nesreč, za naše folklorne skupine Vidovo to ne velja, saj smo ponovno zaplesali na 
odru Doma kulture v Šentvidu pri Stični. Dokazali smo, da se slabi sreči lahko upremo s plesom in veseljem, zato 
smo priredili letni koncert, kjer so se poleg vodilne skupine predstavile tudi veteranska in otroški folklorni skupini 
Vidovo. Prireditev polna plesa in zabave se je s povezovanjem gospe Anice Volkar in bučnimi aplavzi občinstva, 
ki je dobro napolnilo dvorano, odvila po načrtih. Po prireditvi je sledilo še prijetno druženje, ki smo ga vsi težko 
pričakovali. 

Uroš Kastrevc, FS Vidovo



2121junij 2022 številka 5

Glasbena šola Grosuplje na 
citrarskem tekmovanju v 
Münchnu
V februarju 2022 je v Münchnu na Visoki šoli za glasbo in gledališče potekalo 9. med-
narodno tekmovanje za citre 2022 »Nachwuchsförderpreis«, ki so se ga udeležili mladi 
citrarji do 18. leta starosti, iz Avstrije, Italije, Nemčije in Slovenije. Sodelovala je tudi 
učenka Glasbene šole Grosuplje Julija Koritnik z mentorico Neli Zidar Kos in prejela prvo 
nagrado v svoji kategoriji. Iskrene čestitke!
Slovenci smo na tekmovanju prejeli kar sedem nagrad od osmih, kar je vrhunski dosežek 
za slovensko citrarstvo in ob odličnih mladih citrarjih z veliko potenciala se lahko imamo 
Slovenci brez pomislekov za citrarsko velesilo!

Za Glasbeno šolo Grosuplje pripravila Neli Zidar Kos
Fotografija: Neli Zidar Kos

Kultura

Kratke iz knjižnice
POLETNI DELOVNI ČAS se začne s 1. julijem in traja do konca avgusta. Ob ponedeljkih, četrtkih in petkih bo 
knjižnica odprta od 13. do 19. ure, ob torkih in sredah pa od 8. do 14. ure. Ob sobotah bo knjižnica zaprta. 
V VRAČALNIK za knjige pred knjižnico lahko vračate knjige, možna so tudi spletna naročila, knjige vas tako 
počakajo že urejene za prevzem. Čakamo tudi nove paketomate, ki bodo dobrodošla pomoč v času, kadar je 
knjižnica zaprta, pa tudi sicer. Dostopnost gradiva lahko že prej preverite preko Cobissa in si ga tudi rezervirate. 
Med počitnicami so nove knjige težje dostopne, zato si rezervacije naredite pravi čas. 
VABIMO VAS K UPORABI KNJIGOMATA (VSAJ ZA VRAČANJE). V počitniškem času so nam dobro poznani 
intervali višje izposoje in večjega vračanja, občasno je pred pultom večja vrsta (gneča), zato le pogumno do 
avtomata. Je le naš pomočnik in nas ne bo zamenjal. Nikoli! Prvič vam uporabo knjigomata lahko pokažemo 
knjižničarji, pocukajte nas za rokav. 
BRALNI SREČELOV, ko za vas po izboru knjižničarjev pripravljamo vrečke s štirimi knjigami, se začne 1. julija in 
prav tako traja do konca avgusta. Vrečke bodo že pripravljene, pridete, položite na knjigomat, odnesete. 
VPIS NA POČITNIŠKE DEJAVNOSTI v knjižnici poteka pri izposojevalnem pultu ali na 031 707 978 z SMS-om do 
zasedbe mest. Dejavnosti bodo potekale zadnji teden v avgustu in prvi dan septembra, torej od 29. 8. do 1. 9., 
vsak dan od 11. do 13. ure na terasi za knjižnico, 1. 9. pa ob 17. uri pred knjižnico, letos pod naslovom Pogum 
in branje. Z otroki prve in druge triade se bomo zabavali ob pravljicah in besednih igrah, s telesno dejavnostjo 
in malinovcem ter keksi v času pavze. 
VPIS V NOV BRALNI KLUB bo potekal preko tel. št. 031 707 978 in v juliju tudi preko obrazca na FB.  Ustana-
vljamo nov bralni klub za dijake, študente in srednjo generacijo (do 50. leta starosti). Člane bomo sprejemali 
do zasedbe mest. Srečanja bodo potekala vsak tretji torek ob 18. uri. 
PRAVKAR SMO ZAKLJUČILI SEZONO BRANJA V BRALNEM KLUBU »Kranjska čbelica«, kjer se zbira 12 seniork 
z nekaj mlajšimi članicami. Počasi vstopamo v deseto leto delo-
vanja (marca 2023), ob tem se že porajajo novi, nabrušeni bral-
ni izzivi za novo sezono. Eno teh bo tudi srečanje s pisateljem 
Tadejem Golobom, na katerega bo vabljeno širše občinstvo. Pr-
vič pa smo tudi javno objavile seznam knjig, ki smo jih prebrale 
od leta 2013 do 2022. Našli ga boste na spletni strani www.gro.
sik.si pod zavihkom »Novice«. Naj vam pride prav. 
ZA SEZONO JESEN/ZIMA 22/23 pripravljamo zloženko s po-
nudbo dejavnosti za šole, vrtce, družine, posameznike in druge 
ciljne skupine. Tokrat brez vnaprej določenih datumov, saj smo 
se v času covida navadili na prilagajanje. Še več se bomo po-
govarjali in se usklajevali. Zloženka bo na voljo septembra za 
izposojevalnim pultom in v spletni obliki. 
HVALA VSEM, KI STE OMOGOČILI IZVEDBO TRODNEVNEGA 
FESTIVALA Z NABIRANJEM ŠPAROVIH ŽETONOV in se ga tudi 

udeležili. Skupaj smo ustvarili živopisno dogajanje, ki je 
kar samo po sebi vabilo v knjižnico. V treh dneh se je 
zvrstilo 24 pripovedk, lutkovnih predstavic, kamišibajev, 
od tega tudi tri animacijske predstave s knjižnimi junaki, 
kot so Pika Nogavička, Gusar Berto ali Palček Bralček. 
Lahko ste si ogledali knjižnico in preizkusili knjigomat, 
sodelovali v srečelovu, si ogledali dve novi likovni raz-
stavi, se pogovorili z logopedinjo. Nudili smo brezplačen 
vpis, v treh dneh se vas je vpisalo toliko kot sicer v enem 
mesecu. To pomeni, da ste »tam zunaj« še bralci, ki po-
trebujete le malce spodbude. In zakaj res ne? Pridite, 
vpišite se, življenje s knjigo in knjižnico je bogatejše.
ZAKLJUČILI SMO PROJEKT »SREČAVA SE V KNJIŽNI-
CI«, a ga pravzaprav ne bomo, saj nadaljujemo s spo-
znanji in načini dela, ki smo jih preizkusili v dveletnem 

obdobju. V okviru projekta in širše smo izpeljali sedem 
dogodkov s predstavitvami ustvarjalnosti študentov, v 
sodelovanju s študentskim klubom GROŠ, dva izvirna li-
terarna dogodka za dijake s SŠ Josipa Jurčiča, dve darilni 
predstavi za osnovne šole v času korone, pet dogodkov 
na prostem v času korone za družine, dogodek »Mi smo 
sonce« z VIZ Višnja Gora in sedem vrhunskih literarnih 
večerov za široko občinstvo. Vključenih je bilo 35 mla-
dih sodelavcev, za katere smo izvajali tudi izobraževanja. 
Več tukaj: https://www.gro.sik.si/srecava-se-v-knjiznici/. 
Zdaj so pred nami počitnice, slogan projekta ohranjamo 
in vam kličemo: »Srečava se v knjižnici!«. 

Ksenija Medved, vodja knjižnice

Konec dober,  
vse dobro …
Tako smo ocenili članice in člani Društva Univerza za 
tretje življenjsko obdobje Ivančna Gorica, ko smo se v 
sredo, 9. junija, zbrali na Gradišču, da bi zaključili študij-
sko leto 2021/22. 
Predsednica društva Jožica Lampret je na začetku pozdravila vse prisotne, 
med njimi nekaj lastnikov kašč in župana Dušana Strnada, nato pa je nare-
dila kratek sprehod po dejavnosti društva v minulem študijskem letu. Tega 
je delno še   el dejavnosti potekal na daljavo. Imeli smo šest predavanj, 
od tega tri po spletu, delovalo je šest študijskih krožkov, v jeseni je bila 
realizirana ekskurzija v Kostanjevico in Pleterje. Obiskali smo Cukrarno in 
Narodni muzej ter bili v Operi. Imeli smo spletno silvestrovanje, recital ob 
Kulturnem prazniku in občni zbor. Oktobra smo spoznali gozdno terapijo 
in objemali drevesa in imeli v maju predavanje o zdravi prehrani starejših. 
Za kulturni program so poskrbele članice Ženskega pevskega zbora Har-
monija, zapele so pet pesmi, in člani krožka Umetnost branja in pripove-
dovanja pod mentorstvom Matjaža Marinčka. Interpretirali so pet kratkih 
zgodb pravnika in pisatelja Frana Milčinskega o Butalcih in s »štorijami« 
nasmejali poslušalstvo.

S tem študijskim letom se je končal tudi projekt »Kašče«, ki je sicer trajal 
več let (od leta 2016) in se je končal z monografijo o kaščah na območju 
občine Ivančna Gorica. Zaslugo za izdajo imajo članice krožka Domoznan-
stvo, pokojna mentorica Tatjana Kordiš ter sedanji mentor in strokovni 
svetovalec Dušan Štepec. Slednji je monografijo tudi predstavil in nam o 
kaščah podal širšo sliko o njihovem nastanku, namenu in značilnostih. Da 
je knjiga zagledala luč sveta, ima zaslugo vseh osem donatorjev (Akrapovič 
d. d., Transporti Finec, ELTIM – Krka, SONERGIJA - trajnostna energetika 
Stična, Partner Graf - Zelena tiskarna Grosuplje, Track d. o. o. Ljubljana, 
Bajc d. o. o. Trebnje, Matej Podržaj iz Les) in občina, kjer smo uspeli prido-
biti sredstva na javnem razpisu. Samo društvo stroškovno izdaje ne bi zmo-
glo. Knjiga je vsebinski in oblikovni dosežek, dokumentira našo etnološko 
zgodovino in jo tako ohranja zanamcem. Prejeli jo bodo vsi člani društva 
(letos nas je bilo 72), knjižnica v občini in šole ter lastniki vse 46-ih v njej 
opisanih kašč in donatorji. 
O skrbi za našo etnološko in kulturno dediščino je spregovoril tudi župan 
Dušan Strnad, pohvalil dejavnost društva in nam zaželel dobro delo še na-
prej. Na koncu so bile tudi rože, simbol zahvale za delo, animatorke domo-
znanskega krožka Ljube Štrubelj, mentorja Dušana Štepca in predsednice 
Jožice Lampret. Ta je prireditev zaključila s citatom prof. Ane Krajnc, usta-
noviteljice Univerze za tretje življenjsko obdobje: »Človek je rojen za delo-
vanje in učenje, kot je ptica za letenje. Če ji odrežete peruti, umira. Tako je 
človek, če je po upokojitvi družbeno izločen, če nima možnosti za delo in 
učenje, druženje s sovrstniki, obsojen na postopno usihanje«.
Ker je vsak konec tudi nov začetek, velja povabilo na ponovno snidenje v 
oktobru, ko bomo začeli s študijskim letom 2022/23.

Joža Železnikar 
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Druženje košarkarjev Ivančne Gorice na zaključnem pikniku sezone

OBČINSKA FUTSAL LIGA

MSU team z zmago na derbiju prevzel 
vodstvo 
Bliža se konec prvega, spomladanskega dela občinske lige. Kot vedno je tudi letos zelo zanimiva. Za vrh se borita 
dve ekipi, ki sta v zadnjem krogu odigrali medsebojno tekmo. Ekipa MSU team je prepričljivo premagala lanske 
prvake- ekipo FC Iv. Gorica VIP šp. studio s kar 7: 2. S tem si je pred jesensko končnico pridobila lepo prednost v 
boju za prvaka. A liga bo verjetno negotova do konca. Za tema dvema ekipama pa vlada velika gneča, saj ekipe 
od 3. pa do 9. mesta loči le 5 točk. V zadnjih dveh krogih se bo odločilo, katerih pet ekip bo igralo v ligi za prvaka 
in katerih pet v 2. ligi. V zadnjih krogih je najbolj pozitivno presenetila ekipa iz Zagradca, ki je po zadnjem mestu z 
dvema zmagama napovedala celo boj za ligo za prvaka. 
Med strelci še vedno trdno vodi Kristijan Čož (FC Iv. Gorica VIP šp. studio) z 19 doseženimi goli, na drugem mestu 
mu sledi Primož Potočar (MSU team), ki je dosegel 10 golov, tretji pa je z osmimi doseženimi goli  Žiga Andolšek 
(Fiziokinn). 

            O. t. Zmage Remiji Porazi Goli + Goli - Razlika Toč.

 1. MSU Team 7 7 0 0  37 11 + 26 21

 2. FC Iv. Gorica VIP šp. studio 7 6 0 1 41 14  + 27 18

 3. Fiziokinn 7 3 2 2 23 24 - 1  11

 4. Bar pri Lili 7 2 3 2 16 19 - 3 9

5. ŠDM Krka 7 3 0 4 18 23 - 5 9

6. HD City 7 2 2 3 14 17 - 3 8

7. ŠD Ambrus 7 2 2 3 15 21 - 6 8

8. ŠD Zagradec 7 2 1 4 18 28 - 10 7

9. Avtostoritve Sadar 7 2 0 5 15 24 - 9 6

10. Samastur 7 0 2 5 9 25 - 16 2

Liga se odvija ob petkih zvečer po različnih krajih naše občine. Več o ligi si lahko pogledate na spletni strani zso.
prijetnodomace.si. 

Simon Bregar 

Namizni tenis na Krki
Sezona 2021/22 v namiznem tenisu se je končala. V si-
tuaciji, kakršna je bila so bile sestavljene tri lige. Ekipa 
ŠD Krka je nastopila v prvi in drugi ligi. Po do sedaj zna-
nih pravilih za naslednje leto naj bi obe ekipi padli v nižji 
rang tekmovanja. Glede na vse, je bilo to največ, kar 
smo lahko dosegli. Zato pa je Krka osvojila prvo mesto 
na medobčinskem pokalnem tekmovanju za leto 2022 
in tako še za eno leto v svojo vitrino postavila prehodni 
pokal.
Na Krki je bilo organizirano prven-
stvo občine Ivančna Gorica. Tek-
movalo se je v prijetnem vzdušju, 
za organizacijo tekmovanja pa so 
poskrbeli člani ŠD Krka. V absolutni 
kategoriji je slavil Luka Mlakar, me-
daljo za 3. mesto pa je prejel tudi 
Zvone Omahen. V kategoriji vete-
ranov je presenetljivo, a povsem 
zasluženo slavil Dušan Rovanšek 
pred Kozinc Jožetom. Tretje mesto 
si je priigral Babič. V enotni katego-
riji dvojic sta slavila Brodnik Robi in 
Mlakar Luka, ki sta v napetem fina-
lu premagala par Omahen Kozinc. 
Tretja sta bila zmagovalec veteran-
ske kategorije Rovanšek Dušan in 
Vokal. Čestitke dobitnikom medalj, 
še posebej zgoraj omenjenim, vsem 
sodelujočim pa zahvala za udelež-

bo. Turnir je uspešno vodil Zvone 
Brodnik, ki si je z prikazanim talen-
tom prislužil vodenje še naslednje-
ga turnirja.
Posebej pa je treba omeniti še iz-
vrsten dosežek ekipe našega spon-
zorja KG Grosuplje na komunalnih 
igrah v Celju in sicer za osvojeno 
drugo mesto. Za to sta zaslužna 
predvsem člana ŠD Krka Jože Kozinc 
in Alenka Zidar Zupan. Naj omeni-
mo, da v tej kategoriji sicer nastopa 
več bivših državnih reprezentantov, 
kar daje dosežku še toliko večji po-
men.
Na Krki ob torkih in četrtkih poteka 
vadba namiznega tenisa. V primeru 
interesa dodatne informacije nudi 
Slavko Globokar (031 229 010).

Bojan Vokal, ŠD Krka

V petek, 10. junija 2022, je Ko-
šarkarski klub Ivančna Gorica na 
športnem igrišču v Hrastovem dolu 
pripravil zaključno prireditev ob 
pravkar končani košarkarski sezo-
ni 2021/2022. Zadnji dve leti nam 
zdravstvena situacija ni dovoljevala 
druženja v večjem številu, zato smo 
toliko bolj težko pričakovali ponov-
no snidenje vseh članov kluba. Pri-
reditev z družabnim srečanjem je 
odlično uspela, saj se je je udeležilo 
veliko število otrok, starejših igral-
cev, staršev ter podpornikov kluba. 
Letošnja sezona je bila za Košarkar-
ski klub Ivančna Gorica po dveh okr-
njenih sezonah spet »normalna«, 
saj so bila vsa tekmovanja izvedena 
skladno s tekmovalnim koledarjem 
v vseh starostnih kategorijah. Kljub 
nekaterim težavam z začetkom vad-
be in tudi udeležbo na tekmovanjih 
v pokoronskem času je Košarkarski 
klub Ivančna Gorica v Pokalu mla-
dih, kjer so rangirane ekipe, ki na-
stopajo v vseh mlajših kategorijah, 
uvrščen v prvo polovico sodelujočih 
klubov (41 mesto med 84 nastopa-

jočimi ekipami).
V prijetnem sončnem popoldnevu 
so se igrišču najprej predstavili naši 
najmlajši, ki so nastopali v okviru 
šole košarke v Zagradcu in Šentvi-
du pri Stični, ter nastopali v okviru 
Košarkarske zveze Slovenije tudi 
v državnem prvenstvu v kategoriji 
cicibanov U9. Za njimi so svoje zna-
nje na igrišču pokazali fantje, ki so 
nastopali za selekcijah U11 in U13. 
Mimogrede: fantje, ki so nastopali 
za ekipi U9 in U11 so že zgodaj na-
slednje jutro odpotovali na turnir v 
Hrastnik, od koder se je ekipa U9 
vrnila s pokalom za prvo mesto, 
ekipa U11 pa s pokalom za osvoje-
no drugo mesto. 
V nadaljevanju so mlajši igralci v 
dveh starostnih kategorijah tek-
movali še v knoock outu, kjer sta 
zmagovalca za nagrado prejela 
novi košarkarski žogi. Sledil je na-
stop mamic in očkov, kjer so vsak 
na svoji strani igrišča za tekmovali 
v metanju prostih metov. Ob bučni 
podpori vseh prisotnih, smo dobili 
zmagovalno mamico in zmagoval-

nega očka, ki sta prejela praktični 
nagradi. Sledila je podelitev pri-
znanj in nagrad. Vsak član ekipe ci-
cibanov je prejel diplomo Košarkar-
ske zveze Slovenije za sodelovanje 
v tekmovanju U9 - igriva košarke, 
člani ekipe najmlajših pionirjev pa 
so prejeli diplome za sodelovanje 
v tekmovanju U11 – mala košarka. 
Priznanja je skupaj s predsednikom 
kluba Andrejem Okornom podelil 
župan občine Ivančna Gorica Dušan 
Strnad. 
Po končani podelitvi priznanj je žu-
pan Dušan Strnad, ki je tudi eden 
od pobudnikov in soustanovitelj 
kluba povedal, da ga veseli po-
gled na veliko število mladih, ki se 
ukvarjajo s košarko, da je bila odlo-
čitev za ustanovitev kluba pravilna 
odločitev, da si je klub našel ustre-
zno mesto v našem okolju in da na 
zdravih temeljih lahko gradimo tudi 
tekmovalne uspehe. Posebej pa je 
poudaril tudi, da se z udeležbo tre-
ningov in tekmovanj poleg fizičnih 
aktivnosti krepijo tudi osebne vezi 
in prijateljstva, ki povezujejo in 

delajo našo skupnost bogatejšo in 
uspešnejšo.  
Po končani podelitvi in fotografira-
nju je na igrišče je stopila še meša-
na ekipa starejših pionirjev in kade-
tov, ki so pokazali lepo in atraktivno 
košarko. Prav ekipa starejših pionir-
jev je bila v pretekli sezoni rezultat-
sko najuspešnejša, saj je po prvem 
delu tekmovanja uvrstila v I. SKL in 
se merila z najmočnejšimi ekipa-
mi v državi. Za konec pa so igrišče 
zapolnili še mladinci, nekaj članov 
ter staršev, ki so v tekmi, ki ni imela 

ravno revijalnega značaja, dokazo-
vali svoje znanje in veliko mero bor-
benega duha.
Za pomoč pri organizaciji dogodka 
se iskreno zahvaljujemo PGD Hra-
stov dol, saj je z njihovo pomočjo 
celoten dogodek odlično uspel. 
Igralci bodo odšli na zaslužene po-
čitnice in se na košarkarska igrišča 
vrnili v drugi polovici avgusta, ko se 
začnejo priprave za novo tekmoval-
no sezono.    

Jože Ulčar
Košarkarski klub Ivančna Gorica
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Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo, 
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.

(J. W. Göthe)

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše mami, babice in prababice

MARTINE ERŠTE 
(1. 11. 1931-11. 6. 2022) 

iz Višnje Gore, Grintovec 19,

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom pri-
jateljem in znancem, za izraze sožalja, darovano cvetje 
in sveče. 
Še posebej hvala družinskemu zdravniku dr. Janezu Zu-
pančiču in medicinskemu osebju Zdravstvenega doma 
Ivančna Gorica za dolgoletno skrb in strokovno pomoč. 
Prisrčna hvala patronažnima sestrama Marici Kastelic in 
Mateji Pevec za njuno pomoč v zadnjih dnevih življenja.
Zahvaljujemo se Prostovoljnemu gasilskemu društvu Vi-
šnja Gora za pogrebno slovesnost, govornikoma Pavlu 
Grozniku in dr. Mihi Slapničarju za občutno izrečene be-
sede slovesa, 
pevcem in trobentaču ter pogrebnemu zavodu Perpar.
Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo tako velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
solza, žalost in bolečina
te zbudila ni.
Ostala je praznina,
ki hudo boli.

ZAHVALA
V 86. letu starosti je, tik preden se je razcvetel maj, zaspal 
v večno življenje dragi mož, oče, stari ata, tast, brat in 
stric

AVGUŠTIN KOLEŠA
(26. 4. 1937–29. 4. 2022)

iz Radanje vas 3, Šentvid pri Stični

Iskreno se zahvaljujemo župniku Izidorju Grošlju, Društvu 
upokojencem Šentvid pri Stični in gasilcem PGD Temeni-
ca za besede slovesa. Hvala tudi pevcem Prijateljem za 
ganljivo zapete pesmi in pogrebnemu zavodi Perpar za 
spoštljivo slovo.
Hvala vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znan-
cem za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče, ter da-
rovane maše in v dober namen. 
Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
zemeljski poti.

Vsi njegovi

Oko zaprem,
v spominu vedno znova tebe 
uzrem. 
Nikjer te ni in to boli,
spomin na tebe vedno še živi,
nikoli ti zares od nas ne boš odšel,
v naših srcih večno boš živel. 

V SPOMIN
35 let mineva, odkar nas je zapustil dobri mož, ati, sedaj 
že dedek in pradedek, brat, stric

MILAN STRUNA
iz Radanje vasi

28. 8. 1953 – 20. 6. 1987

Še vedno ga vsi zelo pogrešamo, saj ni dneva, da se ne bi 
spomnili nanj. 
Hvala vsem, ki postojite pri njegovem grobu in se ga še 
spomnite. 

Vsi njegovi 

Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te čutimo, ker med nami si 
…

ZAHVALA
Tiho nas je zapustil mož, oče, dedek in brat

JOŽE BARLE
(24. 3. 1952–21. 5. 2022)

iz Radohove vasi

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem soro-
dnikom, prijateljem, znancem in sodelavcem UniCredit 
Bank, Kmetijske zadruge Stična in SKB banke. 
Hvala za vse objeme, izrečena sožalja, darovano cvetje, 
sveče in svete maše.
Zahvaljujemo se njegovim bivšim sodelavcem ZD Ivančna 
Gorica, zobni tehniki Ivančna Gorica in Grosuplje ter pa-
tronažni sestri, gospe Mojci.

Hvala vsem, ki ste se od njega poslovili, ga pospremili na 
zadnji poti in ga boste ohranili v lepem spominu.

       
Vsi njegovi

                                                                        Dober, plemenit človek,
                                                                                                            ki je z  nami živel,
                                                                                                             nam ne more biti odvzet,
                                                                                                             kajti v našem srcu je zapustil
                                                                                                             svetlo sled
                                                                                                             svoje dobrote in plemenitosti.
                                                                                                              (Thomas Carlyle)
   

ZAHVALA
V 73. letu nas je zapustil naš dragi mož,  oče, dedek, tast, 
brat in stric

IVAN KASTELIC
Kuželjevec 12 pri Zagradcu

(11. 4. 1950–4. 6. 2022)

Ob njegovem slovesu se iskreno zahvaljujemo vsem so-
rodnikom, vaščanom, prijateljem in znancem za izrečene 
besede sočutja, za darovano cvetje in sveče. Hvala vsem, 
ki ste ga spremili na zadnji poti.
Iskrena hvala gospodu župniku za opravljeni obred, pev-
skemu zboru za lepo odpete pesmi v cerkvi,  gasilcem, 
govornikoma za izrečene besede ob slovesu, pevcema za 
ganljivo odpete pesmi prijatelju v slovo in trobentaču.
Hvala tudi pogrebnemu zavodu Novak za organizacijo in 
izvedbo pogreba.
Zahvaljujemo se osebju ZD Ivančna Gorica, še posebej 
njegovemu osebnemu zdravniku in patronažni sestri. Za-
hvala tudi osebju bolnišnice Golnik in UKC Ljubljana.
Hvala tudi vsem prijateljem, ki ste ga osrečevali na njego-
vi življenjski poti.
Hvaležni smo za vse srečne trenutke preživete s tabo, 
katerih spomine bomo do konca življenja nosili v naših 
srcih. 

Žalujoči vsi njegovi

Niti zbogom nisi rekel, 
niti roke nam podal, 
a za v srcih za vedno boš ostal.

V SPOMIN
16. 6. 2022 je minilo 26 let, kar nas je nepričakovano za-
pustil mož, oče, brat, stari oče, mesar, odkupovalec živine 
za klavnico Stična, varnostnik, kmetovalec, gasilec in člo-
vek velikega srca

VINKO HOČEVAR
po domače Ratenčan iz Ratence

(10. 4. 1934-16. 6. 1996)

Zahvaljujemo se vsem, ki se ga spominjate in postojite ob 
njegovem grobu in prižigate sveče v spomin.

Žena Marija, sin Vinko, Milena, Cvetka, Danica, 
vnuki Vinko, Andrej, Primož, Gregor, Marko, Astrid in 

Erik ter drugi

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.

(T.Pavček)

ZAHVALA

MARJAN KASTELIC
(8. 5. 1967–18. 5. 2022)

iz Malega Kala 6, Šentvid pri Stični

18. maja 2022 je prenehalo biti plemenito srce možu, 
očiju, bratu, stricu in prijatelju Marjanu Kastelicu. Ob tej 
boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
vaščanom, prijateljem, ki ste v tako velikem številu izrekli 
sožalje, prinesli sveče in cvetje ter se od njega poslovili. 
Zahvaljujemo se tudi Pogrebnemu zavodu Perpar za or-
ganizacijo  poslovilnega obreda ter gospodu župniku Izi-
dorju Grošlju za prelepo pogrebno mašo.
Za dobroto tvojih rok ostala je beseda hvala, ki v srcih bo 
ostala in bo večno lep spomin na te.

Žena Polona, sin Urh ter ostali žalujoči.

Tako kot reka v daljavo se zgubi,
odšel si tiho, brez slovesa,
za seboj pustil si spomin
na naša skupna leta.

ZAHVALA
V 65. letu starosti se je poslovil

BOJAN MENCIN
z Ravnega Dola nad Krko

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje, sveče in druge darove posvečene v njegov spo-
min.
Hvala vsem, ki ste mu nudili oporo, ga pospremili na nje-
govi zadnji poti ter vsem sodelujočim za lepo opravljen 
pogrebni obred.
Hvala tudi tistim, ki ga boste ohranili v spominu, ter ti-
stim, ki boste kdaj pa kdaj za trenutek postali ob njego-
vem grobu.

Vsi njegovi

Med nami ljubljen bil si
iz vsega srca,
ljubljen bodi tudi tam,
kjer si zdaj doma!   

V SPOMIN

SLAVKO MAVER
1943–2009

mesarski mojster iz Stične

Trinajst let je že, kar vzel si slovo, a v naših srcih in spomi-
nih boš ostal za vedno. 
Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, mu priži-
gate svečke in obiskujete svete maše.

Vsi njegovi
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NAGRADNA KRIŽANKA
Spoštovane bralke in bralci, vabljeni k sodelovanju v tokratni nagradni križanki v kateri iščemo geslo sestavljeno 
iz črk na oštevilčenih poljih. Pravilo geslo pošljite na uredništvo do 10. julija 2022, po pošti z dopisnico na naslov 
uredništva Sokolska ulica 8, 1295 Ivančna Gorica ali na e-naslov: urednistvo@klasje.net. Ne pozabite pripisati 
vašega naslova, da bomo trem izžrebancem lahko poslali praktične nagrade. 
Izžrebanci pravilnih odgovorov iz prejšnje številke Klasja so: Eva Bregar (Velike Lese), Marija Mestnik (Stična), 
Jožica Skubic (Izola). Čestitamo.

Nedelja, ko je bila občina 
na televiziji
V nedeljo, 19. junija, je bila naša občina deležna velike medijske pozorno-
sti. V Šentvidu pri Stični je potekal 51. Tabor slovenskih pevskih zborov, ki 
ga je tudi letos v živo prenašala TV Slovenija na prvem programu TV SLO1. 
Istočasno pa je našo občino prečkala kolesarska dirka Po Sloveniji, katere 
televizijski prenos je potekal na drugem programu TV SLO 2. Ne zgodi se 
pogosto, da so kateri kraji deležni takšne medijske pozornosti. Najlepše pri 
tem pa je, da so gledalci pred televizijskimi sprejemniki lahko občudovali 
naše številne turistične zanimivosti. 

So rokovnjači na obisku
Pri Krjavlju na Muljavi je te 
dni spet pestro. Pred nedav-
nim smo ujeli tale zanimiv 
utrinek pred Krjavljevo kočo. 
Sodeč po fotografiji, je šlo za 
velik obisk, vendar kolikor 
poznamo Krjavlja, dvomi-
mo, da je lahko sprejel tako 
množico obiskovalcev. Se 
pa te dni po Muljavi potika-
jo rokovnjači. Da se le ni kaj 
pripetilo Jurčičevemu lite-
rarnemu junaku. Najbolje bi 
bilo, da se udeležimo katere 
od ponovitev letošnje gleda-
liške predstave Rokovnjači in 
preverimo.

Matej Šteh

Tradicionalni mlaj za 
pevski tabor

V uvodu prenosa pevskega tabora 
je bila predvajana kratka »razgle-
dnica« Šentvida, med prenosom 
dirke pa je bila predstavljena Hiša 
kranjske čebele v Višnji Gori. Po-
zornost kamer so pritegnili tudi 
gasilci iz Višnje Gore, ki so za po-
snetek iz zraka izdelali velik znak 
kolesarske dirke iz gasilskih cevi.

Tretjo junijsko nedeljo so Šentvid spet obiskali zbori iz vseh koncev Slove-
nije in zamejstva. Priprave na ta dogodek potekajo več mesecev, osrednje 
prizorišče pa je pri osnovni šoli Ferda Vesela. Nepogrešljiv pri vsakoletnem 
Taboru je tudi mlaj, ki se ponosno dviga nad prizoriščem, kjer nastopajo 
združeni pevski zbori. Tudi letos so za njegovo postavitev poskrbeli marljivi 
krajani, večinoma člani društva upokojencev in člani Sveta krajevne sku-
pnosti. Tudi letošnji mlaj iz »Grajžarjevega« gozda je segal skoraj štirideset 
metrov visoko. 

Matej Šteh


